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Bestuurstafel

Martijn Hartman-Maatman, 
Voorzitter 

 

De eerste week van oktober zit er bijna op en dat betekent dat we alweer richting het einde van 

2023 gaan. Een jaar waarin weer genoeg gebeurd is en we van alles meegemaakt hebben. De 

zomervakantie is voorbij, iedereen is terug in het dorp en het normale leven is weer aangevangen.  
 

We zijn ook alweer volop bezig met de laatste maanden van het jaar. Uit betrouwbare bron heb ik 

vernomen dat Sinterklaas al klaar staat om binnenkort naar Austerlitz terug te keren, zoals elk jaar. 

Het wordt steeds wat vroeger donker, de winter is in aantocht, tijd voor een spectaculair 

Winterfeest. U leest hier meer over op pagina 27 in deze Prikkel. 
 

Via de gemeente Zeist bereikte ons het bericht dat er meer aandacht gaat komen voor veiligheid 

van met name oudere inwoners. In toenemende mate schijnen er babbeltrucs plaats te vinden, 

zowel aan de telefoon als aan de voordeur. Mensen worden aangesproken met een smoes of er 

belt iemand aan, die zogenaamd van de bank is of de meter komt opnemen. Elke dag weer zijn er 

mensen die er tóch intrappen met alle gevolgen van dien. Zorg dat u geen slachtoffer wordt en 

houdt de communicatie van o.a. de gemeente Zeist in de gaten voor tips hoe hiermee om te gaan. 
 

Ik denk dat het iedereen wel is opgevallen dat er op grote schaal werkzaamheden plaatsvinden in 

het dorp. Momenteel vooral bij de Oude Postweg, de Waterlooweg en de Marmontweg. Het gaat 

om werkzaamheden aan gas- en waterleidingen die noodzakelijk zijn voor een veilige levering aan 

huis. Hierdoor rijdt de bus tijdelijk om. Er staan verplaatsbare verkeerslichten waardoor u af en toe 

even moet wachten, omdat de weg te smal is voor tweerichtingsverkeer. Indien mogelijk kunt u 

ervoor kiezen een andere route te nemen. Het is vervelend, maar uiteindelijk worden we er beter 

van. Hopelijk zijn de werkzaamheden eind dit jaar afgerond en zal alles weer zijn zoals het was. 
 

Richting december zal ook het afsteken van vuurwerk weer toenemen. Afgelopen jaar is het in 

Austerlitz prima verlopen, dat willen we dit jaar weer graag zo doen. Binnenkort zal de wijkmanager 

samen met enkele dorpsgenoten een schouw houden op diverse plaatsen in het dorp, die mogelijk 

een risico kunnen vormen, bijvoorbeeld door brandbaar materiaal of losliggende stenen. De 

aannemers die rond die tijd aan het werk zijn, hebben de opdracht om materialen zoveel mogelijk 

te verwijderen of vast te leggen. Ook alle inwoners wordt verzocht een oogje in het zeil te houden. 
 

Daarnaast de expliciete oproep om vuurwerkoverlast die nu af en toe al voorkomt, te melden bij de 

politie of de wijkmanager. Alleen zo kan men in kaart brengen hoe vaak en waar het gebeurt en 

hierop handhaven. Veel huisdieren hebben last van deze ‘illegale’ knallen, dus laten we met z’n 

allen proberen om dit in te perken! Afgelopen zomer zijn er kinderen in het bos door handhaving 

weggehaald. Zij waren daar met vuurwerk aan de gang, dat levert natuurlijk – zeker bij droogte – 

een groot gevaar op. 
 

Omdat de eerstvolgende Prikkel pas in februari zal verschijnen wens ik iedereen alvast hele fijne 

feestdagen en alle goeds voor het komende jaar. Ook in 2024 staat Austerlitz’ Belang voor u en 

het gehele dorp klaar. 
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Enige tijd geleden is de manege verkocht aan een nieuwe eigenaar. Deze heeft projectontwikkelaar 
SamenThuis aangesteld om te kijken of de manege gesloopt kan worden en het terrein opnieuw 
kan worden ontwikkeld naar een passende invulling. Zowel de Gemeente als de project-
ontwikkelaar willen weten of er draagvlak is binnen het dorp voor nieuwe huisvesting. En zo ja, in 
welke vorm en hoeveel wooneenheden?   
 
Herbert Bosch van SamenThuis Vastgoedontwikkeling heeft contact gezocht met Austerlitz’ 
Belang. Vanuit de gemeente Zeist is Hans Nienhuis, Senior Adviseur Ruimtelijke Ontwikkeling 
aangesteld voor de begeleiding van dit project. We zijn nu in gesprek met deze partijen en op 
basis van de bronnen die we hebben, onder andere het leefbaarheidsonderzoek uit 2007 en de 
bewoners enquête van 2022, is er ruimte voor extra woningen in het dorp. Het 
leefbaarheidsonderzoek heeft bijvoorbeeld een maximum gesteld van 2000 inwoners en daar 
zitten we nog ruim onder. Ook willen we binnen de ‘rode lijnen’ blijven, wat betekent dat we liever 
bouwen op plekken waar bedrijven stoppen dan dat er bos gekapt wordt. 

 

Een sfeerimpressie van betaalbare duurzame woningbouw in Austerlitz. De plannen zijn 
om een natuur inclusieve en energie neutrale huizen en wooneenheden te bouwen. 
 

Sfeerimpressie: SamenThuis Vastgoedontwikkeling 
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Op basis van de signalen die we nu hebben en de Woonvisie van Zeist denken we dat er voornamelijk 
behoefte is aan 1-persoonshuishoudens van het lagere (sociale huur) en middensegment. In lijn met 
de rest van Zeist zijn het vooral jongeren en in mindere mate senioren en gescheiden ouders die op 
zoek zijn naar huisvesting. We vermoeden nu niet dat er een tekort is aan locaties voor bedrijven of 
diensten waarvoor het manegeterrein een gunstige uitvalsbasis zou kunnen zijn. 
De projectontwikkelaar heeft een eerste visie opgesteld. De visie bestaat uit betaalbare en energie 
neutrale woningen die net als in de wijk Kerckebosch goed zouden moeten aansluiten op de natuur. 
Het zal gaan om zowel koop als huur. Ter overweging zou gekeken kunnen worden of er ook 
huisvesting voor spoedzoekers zoals asielzoekers, gescheiden ouders met kinderen of re-integratie 
past binnen het plan en de draagkracht van het dorp. Gezien de sterke cohesie binnen het dorp zou 
ook de wenselijkheid voor een woongroep onderzocht kunnen worden.  
 
Een aantal aandachtspunten bestaan er ten aanzien van de infrastructuur. De historische Kamperlinie 
-eigendom van Staatsbosbeheer- zou vanaf de Gramserweg de aanrijroute worden. De Kamperlinie 
is onverhard en stuift als het droog is, wat hinder geeft voor omwonenden. De weg heel/half 
verharden zorgt weer voor een andere aanblik. Verder moet er nagedacht worden over de 
vluchtroutes in geval van een calamiteit, bijvoorbeeld een bosbrand. We verwachten een relatief hoog 
autobezit, gezien het beperkte OV in ons dorp. Dit zal extra drukte op de Gramserweg geven en 
daarnaast zal er voldoende ruimte voor parkeerplekken moeten komen. Het actief promoten van het 
deelauto systeem is echter juist weer een factor die autobezit zou kunnen ontmoedigen. De Verkeers-
commissie is ook bij de gesprekken aangeschoven om over deze zaken mee te denken. 
 
Hoe nu verder? 
Voorheen moest er een bestemmingsplan gewijzigd worden, maar het ruimtelijke beleid heeft nu te 
maken met de nieuwe Omgevingswet, waar gemeenteambtenaren, notarissen en ook project-
ontwikkelaars rekening mee moeten houden. De eerste stappen voor een nieuwe invulling voor deze 
locatie zijn gezet. Er zijn al allerlei onderzoeken gedaan om onder andere de bodem en de flora en 
fauna van de omgeving in kaart te brengen. 
Na de verkennende gesprekken en na de eerste ambtelijke toetsing is de projectontwikkelaar nu 
bezig om een principeverzoek bij de Gemeente in te dienen. Na een positieve uitspraak van het 
college van B&W zal in de volgende fase – medio 2024 – een voorlichtingsavond worden 
georganiseerd. Gezien de tijd die de processen met zich meebrengen zal er naar verwachting niet 
voor 2026 gebouwd gaan worden.  

Heeft u vragen of suggesties ten aanzien van dit project?  

U kunt contact opnemen met de projectontwikkelaar Herbert Bosch: herbert@samen-thuis.nl of 

telefonisch 06 2827 2827, of met Chris de Bruijn via Austerlitz’ Belang info@austerlitzbelang.nl. 

 

Chris de Bruijn, 

Herbert Bosch 

 en Jetty Vegter 

Plattegrond is beschikbaar gesteld met Open Database-licentie, zie: https://www.openstreetmap.org/copyright 
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Wist u dat we in het dorp een heel mooie sportvereniging 

hebben met een ruime kantine, waarin de Klaverjasvereniging 

op donderdagavond en de Dartclub op vrijdagavond actief zijn?  
 

Aan de noordzijde zijn twee voetbalvelden: een trainingsveld en 

een hoofdveld. Door de weeks wordt elke avond benut om te 

trainen en op zaterdag worden de voetbalwedstrijden gespeeld.  
 

Aan de oostzijde liggen vijf tennis- en twee padelbanen. 

Vrijspelen is bijna altijd mogelijk, zie hiernaast de link naar het 

artikel dat op 4 september in de Nieuwsbode heeft gestaan.  

Competitiewedstrijden worden voornamelijk op de vrijdag-

avond en zaterdagochtend gespeeld.  
 

Op de SV Austerlitz pagina’s in deze Prikkel lichten we de 

verschillende onderdelen graag voor u uit!  
 

Bart van de Velde, Voorzitter 

 

ZEIST / AUSTERLITZ            4 september 2023 

Padel geniet een enorme populariteit. Waar 

veel verenigingen geen plek meer hebben om 

padel te spelen, daar hebben ze bij SV 

Austerlitz juist ruimte over. Dat geldt ook voor 

mensen die graag willen tennissen. 

Mocht u dit artikel gemist hebben, dan kunt u het 

via deze link teruglezen: 

www.denieuwsbode.nl/sport/padel/957471/sv

-austerlitz-heeft-geen-wachtlijst-voor-padel 

 

In 2024 bestaat de sectie voetbal 90 jaar en de sectie tennis 40 jaar! 
Hoewel we van de voetbal al aardig wat materiaal hebben, zijn we nog op zoek naar foto’s en krantenknipsel. 

Mocht u in een schoenendoos nog ergens foto’s, krantenartikelen etc. hebben liggen, refererend aan voetbal 

en/of tennis van SV Austerlitz, dan houden wij ons aanbevolen. 
 

Beschikbaar gesteld materiaal wordt gescand en krijgt u weer retour. 

Contactpersoon: Puck Steenhuizen 

Wellingtonweg 20 / Tel: 06 2084 5561 of 0343 491 809 

 

TENNIS 

Voor de tennisliefhebber is er op dinsdagen een zogenoemde tossavond waar tennissers van verschillende 
niveaus vanaf 19.30 uur tegen elkaar spelen. Via een WhatsApp groep informeren de spelers elkaar wie er 
komt spelen, zodat zoveel mogelijk viertallen gemaakt kunnen worden.  
 

PADEL 

Voor padel is er elke zondag tussen 13.00 en 15.00 uur een padeltoss waar mensen kunnen aanwaaien om 
mee te doen. Er is altijd iemand aanwezig die de leiding heeft, aanwijzingen geeft en de spelregels uitlegt. 
Een bardienst zorgt ervoor, dat de kantine open is voor een drankje of een klein hapje. 
 

Aanmelden voor een proefles of vrij tennissen kan via de website. Voor niet-leden heeft SV Austerlitz een 
speciale aanbieding van vijf tennis- of padellessen voor € 100,-. Die lessen worden verzorgd door 
tennisschool Nick Mettes.  
 

BANEN HUREN 
Ook mensen die geen lid zijn van de vereniging kunnen zich melden om een baan te huren waar ze 
bijvoorbeeld met hun kinderen, familie of vrienden kunnen tennissen of padellen. Je kunt de groep aanmelden 
via de meet en play-app van tennisbond KNLTB. Voor € 22,50 per uur kun je al een baan reserveren en kun 
je padellen of tennissen met wie je wilt. 

Kijk voor meer informatie op: www.svausterlitz.nl. 

 
 

 

Foto: SV Austerlitz 
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De selectie van het eerste en tweede elftal wordt in het 

seizoen 2023/2024 getraind door Wesley Haasjes en 

Jeffrey Golverdingen. Naast het eerste en tweede elftal zijn 

ook het 35+ Herenteam en de Vrouwen 18+ voor de 

competitie ingedeeld. Op 23 september is de competitie 

voor de senioren ook weer van start gegaan. 
 

Jeugdvoetbal 
 

De jeugdtrainingen van het nieuwe voetbalseizoen zijn 

inmiddels weer gestart. Jongeren vanaf tien jaar, JO-10, 

JO-11 en JO-13, zijn ook in september gestart met de 

voetbalwedstrijden. We gaan er weer een leuk en sportief 

seizoen van maken!  

We zoeken nog wel nieuwe jeugdleden in de leeftijdsklasse 

JO-8 of JO-9, zodat we nog een extra team kunnen 

inschrijven. Daarnaast heeft JO-11 ook versterking nodig.  

 

Mochten jullie nog kandidaten weten die zich willen 

aanmelden voor een proeftraining, dan horen we dit graag. 

Mail naar:  jeugdcommissie@svausterlitz.nl. 

 
Kabouter voetbal 

Leeftijdsgroep: 5-6 jarigen 

Wanneer:  woensdagmiddag 

Waar: sportveld SV Austerlitz 

Tijdstip:  16.00-16.45 uur 

Kosten:  1e seizoen gratis! 

Nodig:  voetbalschoenen, scheenbeschermers en 

k geschikte kleding om in te kunnen sporten 

Begeleider:  Bram Grosman 

jeugdcommissie@svausterlitz.nl 

 

JO-10 

VOETBAL 

JO-11 

JO-13 

 

Sportcomplex  

Oude Postweg 31 

3711 AC Austerlitz 

Sportkantine: 0343 491 501 

Secretariaat OMNI-vereniging: 

mailnaar@svausterlitz.nl 

Website: www.svausterlitz.nl 

 Foto’s en flyer: SV Austerlitz 
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Klaverjas 
Eén van de vijf onderdelen van de SV Austerlitz OMNI 

vereniging is de Klaverjas. Onze kaartclub speelt al jaar en 

dag op de vaste donderdagavond. Wij beginnen om half 8 

en zijn meestal rond kwart over 10 klaar met spelen. De 

spelvorm is Rotterdams. Onze insteek en bedoeling is om 

er met z’n allen een gezellige avond van te maken.  

De start is eind augustus geweest met een inloopavond en 

we spelen meestal door tot eind mei in competitie verband. 

Omstreeks Sinterklaas, Kerst, Pasen en aan het eind van 

het seizoen hebben wij prijs klaverjassen met leuke tafel- 

en roemprijsjes en deze vier avonden worden afgesloten 

met een loterij. 

Wij hebben op de donderdagavond een vaste barbezetting. 

Onze twee gastvrouwen, op bijgaande foto van 2 jaar 

geleden, bieden de leden bij binnenkomst koffie of thee met 

een koekje aan. In de loop van de avond komen ze langs 

met zoutjes en kaas en diverse soorten worst, meestal gaat 

dit gepaard met kleine augurken en tomaatjes. 
 

 
Wij hebben nog ruimte voor nieuwe leden, dus als u door dit stukje nieuwsgierig bent geworden, neem dan 

gerust contact met ons op! U kunt individueel komen spelen maar u kunt zich ook samen met een maatje 

opgeven, zodat u éénmaal in de twee weken kunt kaarten. Of u kunt zich opgeven als reservespeler (m/v) 

en dan kunt u, ter completering, gebeld worden om op een avond in te vallen.  

U kunt bellen met Astrid 06 4848 8947, Henk 06 2946 3927 of Frans 06 2544 1925. 

Het klaverjasbestuur 

 

Op vrijdagavond wordt er van 20.00 tot 23.30 uur 

gespeeld. Op de website staat, dat het format van 

de competitie als volgt is: vier wedstrijden 501, drie 

legs, single in, double out. Dit is voor outsiders 

geheimtaal, maar Erik Roelofs is de voorzitter van 

sectie Darts. Mocht u meer informatie willen 

hebben, Erik is te bereiken via het algemene 

mailadres mailnaar@svausterlitz.nl.  
 

Erik: “Op vrijdag 1 september zijn wij weer gestart 

met de dartcompetitie. De afgelopen weken 

hebben een aantal fanatieke leden al een aantal 

avonden gespeeld. Het niveau lijkt steeds hoger te 

worden en met drie nieuwe leden hopen we dan 

ook een spannend, hoogstaand, maar vooral 

gezellig seizoen te gaan beleven.”  
 

De darters regelen hun ‘eigen’ bardiensten. De 

kantine wordt zorgvuldig ‘verbouwd.’ Sommige 

lichten worden gedempt en bij de dartborden 

hangen speciale schijnwerpers om alles goed uit 

te lichten. Onderling wordt de telling bijgehouden.  

 

 

Darts 

Laatste nieuws: 

€ 540,06 

Bedankt als u op 

ons gestemd hebt! 

Foto: SV Austerlitz & Redactie / Afbeeldingen: Pixabay.com 
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Eind mei 2023 is in Austerlitz een deelkastje geplaatst. Het initiatief 

hiervoor is genomen door een groep vrouwen in het dorp. Ze 

kochten een kastje bij de kringloopwinkel en een vader van één van 

de vrouwen knapte het op. De kerk ‘De Hoeksteen’ vond het een 

mooi initiatief en bood een plek op het kerkplein aan en zorgde 

voor de plaatsing.  
 

Het doel van het kastje is om verspilling tegen te gaan en heeft als 

motto ‘Geef wat je kan en pak wat je nodig hebt!’ Een paar keer per 

week wordt de inhoud van het kastje gecontroleerd, zodat er geen 

dingen bederven. 

 
Er zijn een paar richtlijnen: 

▪ In het kastje vind je levensmiddelen en verzorgingsproducten voor mens en dier.  

▪ Aangebroken verpakkingen mogen mits ze goed zijn afgesloten.  

▪ De ‘best before datum’ kan voor veel producten overschreden worden. De houdbaarheidsdatum 

controleren we regelmatig. 

▪ Wat in de koelkast wordt bewaard, is niet geschikt voor het deelkastje.  

▪ Alcohol, tabak en medicijnen mogen niet in het kastje. 

Heb je het deelkastje al gevonden? Je vindt het via de ingang van het kerkplein aan de Gramserweg. 

Fijn, als je een donatie doet! En pak wat je kan gebruiken, want weggooien is zonde! 
 

Met dank aan Henk en Albert voor het aanpassen van het kastje en de plaatsing ervan. 
 

 

nodig hebt!

Sylvia, Joanne, Sanne en Patricia  

Foto’s: Patricia Pijnenburg 
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Kijk voor alle activiteiten van Gilde Zeist  

op: https://www.gildezeist.nl/agenda/  

Winterwandelingen van het Gilde

Stap met Het Gilde de winter in 
 

Ben jij het type dat op zondagochtend het liefst in bed blijft liggen of heb je echt zin om de 

zondag actief te beginnen? Misschien met een wandeling door de bossen van ons mooie dorp? 

Dat kun je op eigen houtje doen, prima, maar ook onder leiding van een Gildegids en in het 

gezelschap van mede dorpsbewoners. 
 

Het Gilde Zeist organiseert voor het 8e jaar vier prachtige wandelingen in de buurt. Hier volgen 

de data op de zondagochtend. Noteer deze data alvast in je agenda! 
 

Zondag 10 december Bezoek aan het landgoed Noordhout 

Zondag 7 januari  We lopen door Bornia-Heidestein van het Utrechts Landschap 

Zondag 4 februari  Door landgoed Den Treek-Henschoten met o.a. de Pyramide 

Zondag 3 maart  Het gebied rondom Het Beauforthuis en Het Witte Huis 

 

 We vertrekken altijd om 10.00 uur vanaf de bushalte op het Dorpsplein en we lopen in een 

rustig tempo tot 12.00 uur. Heerlijk om vervolgens - op vrijwillige basis - in Ouwekamp, ons 

eetcafé nog een kop koffie of thee te gaan drinken. Op 7 januari mag er geen hond worden 

meegenomen. Kosten van de wandeling: € 2,50 per persoon. 

 

Hans van den Breul 

en Gerard Versteeg 

Foto: Jules Hoppenbrouwers 

 
Foto bovenaan: Gilde Zeist 
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De zomer loopt ten einde, maar daarmee is een nieuw meisjesclub-
seizoen weer begonnen! Wat gezellig om weer knus met z'n allen in 
de kelder van het Dorpshuis te zijn! Knus is het zeker, want we 
hebben nog altijd een hoog aantal meisjes! Hartstikke leuk! 
 

We hebben het vorige seizoen afgesloten met een geweldig 
kampweekend in De Aalbertshoeve in Ermelo, een locatie waar we 
graag heen gaan. U heeft ons vast weer horen vertrekken en 
thuiskomen.  Ook dat is met de vele meisjes een heel spektakel, wat 
een lange rij toeterende auto's! In het kampweekend hebben we 
helaas afscheid genomen van onze leidster Dewy van Eldijk. Zij heeft 
zich tien jaar heel hard ingezet voor de club met haar creativiteit en 
enthousiasme. Ook hebben een aantal vaste kampleidsters afscheid 
genomen: Mandy van Mourik-Sommer en Jitske de Keijzer-Kraijema. 
Allemaal nogmaals hartelijk bedankt voor al die fijne jaren! 
 

Gelukkig hebben we een heel fijn team over.  Ons team bestaat 
momenteel uit Claudia Scholder, Ciska van Dompzelaar, Anne Marie 
de Haan, Jette Missler, Anouk Vermeulen en Heidi van de Kuil. Met 
z'n zessen kunnen we elkaar afwisselen op de maandagavond en 
hebben we voldoende inzet om leuke dingen voor de meiden te 
bedenken en voor te bereiden. Daar zijn we heel blij mee!  Wij hebben 
veel zin in weer een gezellig, creatief jaar! 
 

We zijn het seizoen gestart met leuke knutsels, maar ook met een 
gezellige beautyavond. De meisjes hebben maskertjes geprobeerd, 
konden zichzelf opmaken en hun nagels lakken.  Het was een groot 
succes.  
 

De komende tijd zullen we veel knutselen, maar ook af en toe leuke 
thema-avonden organiseren, zoals bijvoorbeeld Halloween. Uiteraard 
vieren we ook Sinterklaas weer uitgebreid met elkaar! 
 

Meisjesclub Austerlitz is onderdeel van Stichting Jeugdwerk Austerlitz 
(SJA). Dit jaar organiseert deze SJA in samenwerking met de 
Hoeksteen weer onze jaarlijkse Kerst-Doe-Markt. Deze markt vindt 
dit jaar plaats op zondagmiddag 17 december in de Hoeksteen. 
Iedereen is welkom voor verschillende leuke, creatieve workshops!  
U ziet onze flyer in het dorp binnenkort verschijnen. We hopen u dan 
te zien! 
 
 

Een creatieve groet, namens Meisjesclub Austerlitz! 

Heidi van de Kuil 

Benieuwd naar wat wij zoal doen? 
Volg onze Facebookpagina: 
https://www.facebook.com/meisjesclubausterlitz/ 

Foto’s: Meisjesclub 
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Cantiamo is een bruisend koor, dat niet veel activiteiten uit de weg gaat. Zo hadden we op 3 juli een 

supergezellige laatste repetitie voor de vakantie bij Kwekerij Abbing. Daar is de mooie bovenstaande 

groepsfoto gemaakt. Na deze oefenavond was er een lekkere borrel, waarbij iedereen kon genieten 

van de zelf meegebrachte hapjes en drankjes.  

Tijdens Open Monumentendag op 10 september lieten wij van ons horen met een concert in de fraaie 

kerk van de Evangelische Broedergemeente. Dit trok veel luisteraars, ondanks het warme weer.  
 

Vervolgens moest de inhoud van de muziekmappen drastisch worden veranderd in verband met 

enkele andere geplande uitvoeringen:  

o Op 13 december is er weer een combi-concert in samenwerking met het Zeister Mannenkoor. Dit 
zal plaatsvinden in de St. Josephkerk aan de Rozenstraat in Zeist.   

o Verder is ons opnieuw de eer ten deel gevallen op 17 december de jaarlijkse kerstzangdienst in 
de Nieuwe Kerk in Zeist op te luisteren. 

 

Kortom, we krijgen weer wat nieuwe kerstmuziek in onze muziekmap en enkele oude nummers uit het 

bestaande repertoire gaan we wat opfrissen. Voor dit alles moet hard worden gestudeerd op de 

maandagavonden in het Hart van Austerlitz. Hier zijn trouwens nog steeds mannen hartelijk welkom. 

Voor meer info kunt u zich wenden tot onze secretaresse: tel. 06 2211 0679. 
 

Tot onze zeer grote spijt heeft onze trouwe dirigent Arie Perk laten weten dat hij niet alleen bij ons het 

stokje gaat neerleggen, maar ook bij het Zeister Mannenkoor. Vlak voor de afgelopen zomervakantie 

hebben wij nog zijn koperen jubileum bij ons koor gevierd. Arie gaat ons per februari 2024 verlaten. 

Zo heeft ons bestuur ruim de tijd naar een geschikte opvolger om te zien: geen makkelijke taak! 

Intussen zijn er wat sollicitaties binnen en hebben er ook al enkele gesprekken met kandidaten plaats 

gevonden. Zij zullen in oktober proefrepetities komen doen. We zijn benieuwd wie ons koor straks zal 

komen leiden. We houden u op de hoogte.  

 

Zie voor meer informatie:  

www.cantiamo-austerlitz.nl 

 

Uw reporter, 

Anna 

Foto: Cantiamo / Afbeelding: Pixabay.com 
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Van de Redactie 
3 oktober 2023 

Hallo, wij zijn de redactie de Pirapoleon.  

De redactie bestaat uit: Sijmen, Timo, Figo, Veerle, 
Dacks en Jelte. 
 

Hallo, ik ben Sijmen en ik zit voor het tweede jaar in de redactie, omdat ik het 
leuk vind om dingen te schrijven voor de krant en interviews te geven.  
 

Hallo, ik ben Timo en ik zit in de redactie, omdat ik het leuk vind om dingen te 
schrijven zoals: artikelen, kranten en presentaties. Ook om te interviewen en 
vragen te stellen. 
 

Hallo, ik ben Figo en ik zit in de redactie, omdat ik heel graag  
in wilde en ik houd van schrijven en van ideeën en interviewen.  
 

Hallo, ik ben Jelte en ik zit in de redactie, omdat ik het  
leuk vind interviews te geven en hou van schrijven. 
 

Hallo ik ben Veerle. Ik zit in de redactie, omdat ik heel graag in de redactie 
wilde en ik goede ideeën heb en ik kan goed met mensen omgaan. 
 

Hallo, ik ben Dacks. Ik zit in de redactie voor het tweede jaar. Want ik heb 
hele goede ideeën en ik vind het leuk om te doen en ik kan ook goed met andere 
mensen omgaan, dus daarom zit ik in de redactie.  
 Foto: Redactie / Afbeeldingen: Pixabay.com 
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28 september 2023 

Interview met Renske. 
Ze helpt ons in de  
moestuin van school. 

Dit interview is gemaakt door: Sijmen, Dacks, Timo, Veerle, Jelte en Figo. 

Tot de volgende keer! 
 

1. Waarom doe je de moestuin? Omdat ik het leuk vind om jullie iets te leren over plantjes  
en natuur. 

2. Vind je het leuk om de moestuin te doen? Ik vind het heel leuk. 
3. Heb je wel eens kinderen die echt niet meedoen? Ja, ik heb weleens kinderen die echt niet 

meedoen. Ze vinden het leuk om soms andere dingen te doen, zoals rondjes rennen. 
4. Wat zijn je hobby's? Tekenen en dingen te maken en in de moestuin te werken en ook 

paardrijden. 
5. Hoelang werk je in de moestuin? Ongeveer 3 jaar. 
6. Als je op vakantie bent, wie werkt er dan voor de moestuin? Onze ouders ze willen sproeien. 
7. Wat doe je na de moestuin en heb je ook ander werk dan de moestuin? Ik zit ook in 

verzekeringen en ben ook de moeder van Sophie. 
8. Wat vind je het lekkerst wat in de moestuin groeit? Frambozen 
9. Wat vind je het belangrijkst aan de moestuin? Hoe plantje groeit en natuur en hoe ze van  

een pitje naar iets groots. 
10. Hoelang ben je nog van plan om in de moestuin te werken? Geen idee. 
11. Wanneer halen jullie het fruit en de groente? Ongeveer voor de grote zomervakantie. 
12. Met welke planten gaat het goed en niet goed? De sla was niet zo goed, maar de courgettes 

wel en de zonnebloemen ook goed. 
13. Willen jullie de moestuin nog wat groter maken? Iets meer fruitboompjes maken nog en 

voor de rest is het prima. 
 

Van de Redactie 

Foto’s: Pirapoleon 
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Het eerste Kampement werd al georganiseerd bij het stichten van het dorp Austerlitz in 1804 
door de soldaten van Napoleon. Een jaarlijkse traditie die inmiddels al lang niet meer weg 
te denken is uit het Austerlitzse bestaan. Volgend jaar bestaat ‘het Kampement’ 220 jaar.  
 

In 2024 vieren we het 1e lustrum: 5 jaar Kampement Nieuwe Stijl!  
 

Reden om eens goed uit te pakken! De organisatie van het Kampement is al druk bezig met 
de voorbereidingen van deze lustrumeditie. Om het Kampement eens goed in het zonnetje 
te zetten zijn wij op zoek naar verhalen, anekdotes en foto's van voorgaande Kampementen. 
Heeft u een mooi verhaal, een leuke anekdote en/of foto's stuur deze dan naar: 
kampement.austerlitz@gmail.com.  
 

Wij zien uw herinneringen aan deze hilarische en sportieve traditie graag tegemoet! 
 

Dank namens de organisatie, Brenda van Nimwegen 

 

Foto’s: Organisatie Kampement 
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Toen & Nu 

Foto’s: Stichting Lokaal Austerlitz 
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In deze aflevering wordt zowel een woning als de weg - waaraan hij staat - belicht. Het gaat om 

de woning Traayweg nr. 2 en de ‘weg’ waar de in- en uitrit van deze woning op uitkomt. Op de 

plaats van de huidige woning heeft tot 1975 de woning gestaan, zoals afgebeeld op het 

schilderijtje. Het was een woning zoals die omstreeks 1900 in Austerlitz werd gebouwd. Een 

oppervlakte van ongeveer 6 bij 7 meter en met een gebroken kap. De woning is lange tijd bewoond 

door de familie Van de Broek. De foto van het schilderijtje is beschikbaar gesteld door Corrie van 

de Brug-van de Broek. De huidige woning is in 1975 gebouwd en sindsdien bewoond door de 

familie Bakker. Mevrouw B. Bakker woont hier nog steeds.   
 

Tot aan 1996 stond de woning aan de Weideweg met het nummer 8. De Weideweg liep vanaf de 

Oude Postweg gesplitst rechtuit en met een aftakking naar de Traayweg. De aftakking was, 

weliswaar als half verharde weg, ongeveer tot in de 70’er jaren van de vorige eeuw, berijdbaar 

richting de Traayweg voor auto’s. Daarna werd de doortocht met een slagboom verhinderd.  
 

Met de komst van de bebouwing aan de Weideweg, de nieuwe Dirkje van Barneveldweg en 

Johannes Stoopweg, werd er een hap uit de afgesplitste Weideweg genomen. Een klein stukje 

van de Weideweg tot aan de camping werd verhard en aan de Hubertweg gehangen. De 

slagboom is verdwenen, maar door oprukkende begroeiing is de weg verderop naar de Traayweg 

niet meer voor auto’s toegankelijk. Toch is de weg, wat nu nog een paadje is, tot aan de Traayweg 

gemeentelijk eigendom en openbaar. De woning is nu met de auto alleen vanaf de Traayweg 

bereikbaar en het huidige adres Traayweg 2 is dan ook begrijpelijk. 
 

Naast Weideweg en Hubertweg heeft deze ‘weg’ voor oud Austerlitzsers nog steeds de naam ‘De 

Lieje’ of ‘De Lier’. Deze naam is ook kort gebruikt voor de Kamperlinie, het bospad en sommige 

gronden van het voormalige kamp van De Marmont. De namen zijn waarschijnlijk een 

verbastering van het Franse ‘ligne’. Op de kaart van het kamp van 1804 zijn linies van de divisie 

generaals tot en met de linies van de schildwachten genoemd. De ligging van de linie van 

getrouwde soldaten en wasvrouwen is op de kaart met een dikke lijn aangegeven. Deze lijn loopt 

over de woning Traayweg 2. 

 

 
Bert van Ginkel en Puck Steenhuizen 

Plattegrond: Kadaster/BAG-viewer 
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Kijk voor meer informatie ook eens op:  

www.bouwenwonen.net/artikel/Een-groendak-aanleggen-kun-je-zelf/36064 

www.groendakaanleggen.nl/groendak-maken/groendak-zelf-aanleggen/ 

Met een groep bewoners van de Etienne de Pinedaweg en de Rutger Loenenweg is er deze zomer 

gezamenlijk een subsidie aangevraagd voor groene daken. Inmiddels hebben wij een mooi groen 

dak en willen jullie via deze weg enthousiasmeren om op dezelfde manier te vergroenen. Immers, 

een groen dak is veel meer dan alleen maar een mooi laagje planten op je huis of schuur. 

1. Ecologisch: Een groen dak is een bloeiende habitat voor bijen, vlinders en andere insecten. 

Het helpt om de biodiversiteit te vergroten en bevordert de groei van lokale flora en fauna. 

2. Verfrissend: De planten absorberen de zonnestralen en verdampen vocht, waardoor de 

omgevingstemperatuur wordt verlaagd. Mijn huis voelt koeler en comfortabeler aan. Een 

airconditioning zal minder snel nodig zijn. 

3. Waterbesparing: Het groene dak absorbeert regenwater en houdt het vast, waardoor het 

water geleidelijk wordt vrijgegeven en de afvoer wordt vertraagd. Dit vermindert de belasting 

van het rioolsysteem tijdens zware regenval, vermindert overstromingsrisico's en zorgt voor 

een duurzaam gebruik van waterbronnen. 

4. Een gezondere leefomgeving: Een groen dak zuivert de lucht rondom je huis door CO2 op  

te nemen en schadelijke verontreinigende stoffen te filteren. 

5. Geluidsabsorberend: De vegetatie fungeert als een natuurlijke geluidsisolator, waardoor 

omgevingsgeluiden worden gedempt. 

Voor subsidie kan men terecht bij de Provincie Utrecht (50% korting) of het waterschap (30% 

korting). Als bewoners hebben wij ons groene dak aan laten leggen door NatureGreen, maar 

handige personen kunnen dit ook prima zelf uitvoeren. 

 

U bent welkom om ons groene dak te komen bekijken en vragen te stellen. Neem dan even 

contact op met ondergetekende, liefst via WhatsApp of Signal. 

 
Daniël Trommel – Zigterman   

Tel. 06 2897 7084 

Foto: Daniël Trommel-Zigterman 
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De KNVB is niet van plan de uitbreidingsplannen in 

te trekken, om drie extra trainingsvelden aan te 

leggen in het Natuur Netwerk Nederland/Nationaal 

Park Utrechtse Heuvelrug. Daarvoor moeten 

duizenden bomen gekapt worden. Dat hebben we 

kunnen lezen in een artikel in het AD/Utrechts 

Nieuwsblad van 6 juli. In De Prikkel van februari dit 

jaar berichten wij dat de Provincie en de Gemeente 

forse kritiek hadden op deze plannen en een hele 

boel huiswerk aan de KNVB hadden meegegeven.  

De KNVB heeft de plannen met een aangepaste 

onderbouwing dus opnieuw aan de gemeente Zeist 

voorgelegd. Van de Gemeente hebben we 

begrepen dat in oktober het college van B en W een 

besluit neemt of de plannen opnieuw worden 

afgewezen of in procedure worden gebracht. Als de 

Gemeente - ondanks de bezwaren van de 

Provincie - toch besluit het plan in procedure te 

brengen, betekent dit, dat het bestemmingsplan 

moet worden gewijzigd. Onze actiegroep gaat dan 

bezwaar maken en we zullen dat ook aan u vragen. 

Daarnaast zullen we opnieuw aandacht aan onze 

petitie schenken en de media opzoeken. Waar we 

de vorige keer de rapporten moeiteloos van de 

KNVB konden krijgen, lukt dat nu niet. Opdracht 

aan de KNVB was onder andere om meer met 

betrokkenen in gesprek te gaan, maar wij hebben 

nooit een uitnodiging gehad. 
 

Petitie 

In november 2022 zijn we gestart met een petitie 

tegen de KNVB-plannen. Op 1 oktober hadden 

15.020 mensen de petitie ondertekend. Daarmee 

zijn onze verwachtingen (10.000) fors overtroffen 

en er komen er nog steeds bij. Met dit aantal mag 

je spreken van een groot succes. Bij dergelijke 

aantallen kan je het resultaat niet zomaar 

wegzetten als ‘een ondertekening is makkelijk 

gezet’ zoals de voorstanders van de plannen soms 

beweren. Het is ook zes keer meer dan bij andere 

petities in Zeist, alleen de petitie over de vliegroute 

scoort nog beter.  

We verklappen hier alvast wat resultaten. Van de 

top twaalf van plaatsen - waar ondertekeningen 

vandaan kwamen - liggen er elf in of aan het gebied 

van de Nationaal Park Utrechtse Heuvelrug. In 

Austerlitz zelf hebben 529 mensen getekend, dat is 

30% van de totale bevolking van baby tot grijsaard. 

Dat betekent dat je op meer dan 40% zit als je 

alleen kijkt naar degene die potentieel zouden 

kunnen tekenen. Kortom, het leeft sterk in ons dorp. 

In de rest van de gemeente Zeist is er 3641 keer en 

in de gemeente Utrechtse Heuvelrug 1212 keer 

getekend. 
 

Wet Open Overheid (WOO) 

De Wet Open Overheid is de opvolger van de Wet 

Openbaar Bestuur. Op basis van deze wet kunnen 

stukken inclusief mails worden opgevraagd bij de 

overheid. Wij hebben dat, verdeeld over twee 

periodes, gedaan bij de gemeente Zeist. De laatste 

aanvraag loopt nog, maar wat we inmiddels binnen 

hebben, levert een aardig kijkje op in het proces. 

Staatsbosbeheer heeft eerder al eigen stukken 

over het proces op hun website gepubliceerd, na 

een WOO-verzoek van een andere partij. Zo blijken 

Staatsbosbeheer en de Gemeente in de begin-

periode behoorlijk positief ten opzichte van de 

plannen te hebben gestaan. Pas verderop in het 

proces - nadat wij zijn opgericht en de Provincie, de 

handhavende instantie bij het Natuur Netwerk 

Nederland, ernstige bezwaren bleek te hebben - 

heeft men meer afstand genomen. Ook blijkt dat 

Oud London tegen de plannen is en dat gaat dan 

met name om Sonnehaert, waar de KNVB een 

hotel van wil maken. Zij raken dan een klant kwijt 

en Oud London wilde van Sonnehaert al jaren 

geleden een zorghotel maken. Dat is destijds door 

de Gemeente geweigerd. Wat dat alles gaat 

opleveren, moet nu blijken. 
 

Klacht over het kamerlid Rudmer Heerema  

Jan heeft over dit kamerlid een klacht ingediend bij 

de onafhankelijke integriteitcommissie van de 

Tweede Kamer. In de Prikkel van februari hebben 

we hier over bericht. De klacht is ontvankelijk 

verklaard en Jan is gehoord door deze commissie. 

Wat op zich niets zegt. Het proces bevindt zich nu 

in de afrondende fase. Inmiddels is bekend ge-

worden dat het kamerlid niet meer verkiesbaar is bij 

de komende verkiezingen. We willen overigens niet 

beweren dat deze verandering door onze klacht 

komt of door het artikel in HP/de Tijd. Dit artikel was 

mede aanleiding voor onze klacht. We houden de 

voortgang nauwlettend in de gaten. 

 

een groot succes! 

U kunt nog steeds de petitie tekenen, ga naar: 

https://petities.nl/petitions/knvb-blijf-van-ons-bos-af-bij-austerlitz-en-zeist?locale=nl   

 

Jan Snijders en Ton Melgers 
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met lichtjestocht 

Op donderdag 14 december wordt de lichtjesroute van weleer weer leven ingeblazen. PG De Hoeksteen, 

het Austerlitzse gelegenheidskoor ‘het Winterkoor’, Fanfarecorps Erica en Austerlitz’ Belang zijn samen 

om de tafel gegaan om een Winterfeest voor het dorp te organiseren.  
 

Vanaf 17.00 uur zal het Dorpsplein verlicht worden met honderden kaarsen en zal de lichtjestocht route 

uitgezet worden. Ook worden vuurkorven aangestoken.  We willen graag dat de grote lantaarnpalen rond 

het plein en de route dan uit zijn. Hopelijk krijgen we dat voor elkaar om zo een sfeervolle route te creëren. 

Misschien kunnen de woningen langs de route ook hun voortuinen verlichten. We nemen met deze 

bewoners tegen die tijd contact op, want de definitieve route is nog niet helemaal rond.  

Om 18.00 uur zal als startsein de Kerstboom op het Dorpsplein verlicht worden. Dan gaat ook de 

lichtjestocht van start en vertrekken groepjes dorpsgenoten voor een tocht langs de kaarsjes. Onderweg 

zullen op deze lichtjestocht route verschillende kerstactiviteiten te doen zijn. Denk aan het kerstverhaal, 

kerstmuziek, een knutsel maken en een spel voor de jeugd. Dit winterfeest is voor alle leeftijden! 

Vanaf 19.00 uur zal vanuit de Muziektent kerstmuziek klinken. We nodigen alle aanwezigen uit om naar 

het pleintje voor de Muziektent te komen en samen met het Winterkoor, begeleid door Erica, kerstliederen 

te zingen. Wil jij deelnemen aan het gelegenheidskoor? Iedere enthousiaste zanger is welkom! Meld je 

aan via info@sandradehoog.nl. Je ontvangt dan de uitnodiging voor de twee geplande repetities op 6 en 

7 december in het Dorpshuis, onder leiding van onze muzikale dorpsgenoot Maarten Tros. 

Austerlitz’ Belang trakteert via het Dorpshuis op warme chocomel en Glühwein. Bij de vuurkorven op het 

Dorpsplein kunnen marshmallows geroosterd worden, natuurlijk onder toezicht van vuurkorfwachters. 
 

Er is nog overleg gaande met Ouwekamp om te kijken of je daar een makkelijke ‘hap’ kan kopen. Denk 

dan bijvoorbeeld aan een broodje worst of een kom erwtensoep. Dan hoef je niks te missen, want naar 

huis gaan om wat te eten is dan niet nodig. Nog niet alle ideeën zijn uitgewerkt, maar het organisatieteam 

is druk bezig om het Winterfeest rond te krijgen. Zodra het programma rond is, zal er een flyer 

rondgebracht worden met alle informatie. Houd ook sociale media in de gaten om zo niks te hoeven missen 

van dit Winterfeest! 
 

Namens het organisatieteam, 

Hanneke Phielix 

Afbeeldingen: Pixabay.com 
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Werkgroep Natuurbrand

Naar aanleiding van de bijeenkomst over natuurbranden op 14 juni jl. is op verzoek van de Gemeente 

Zeist een werkgroep van bewoners samengesteld. Deze werkgroep gaat advies uitbrengen hoe 

Austerlitz het beste geëvacueerd kan worden in geval van een grote natuurbrand en waar rekening 

mee moet worden gehouden. 
 

In onze regio komt een grote natuurbrand niet vaak voor, maar de kans daarop neemt wel toe door 

de klimaatverandering en langere periodes van droogte. Hoe reëel is die dreiging en wat moeten wij 

doen in het geval dat een natuurbrand ons dorp bedreigd? 

Dit zijn enkele vragen die spelen bij de inwoners van Austerlitz, maar ook bij betrokken instanties. 

Op 14 juni werd door Austerlitz’ Belang dan ook een bijeenkomst gehouden om inwoners te 

infomeren over natuurbranden. Een volledig verslag is te lezen op www.austerlitzbelang.com.  
 

De betrokken instanties op die avond waren Veiligheidsregio Utrecht (samenwerking brandweer-

korpsen), Gemeente Zeist, Staatsbosbeheer en Stichting Utrechts Landschap. Eén van de uitkomsten 

van die avond was de samenstelling van een werkgroep, die de meest logische scenario’s gaat 

bedenken om helder te krijgen wat er daadwerkelijk moet gebeuren als een natuurbrand ons dorp 

bedreigt. Enkele punten waar de werkgroep zich over buigt zijn: 

- is er in het dorp een geschikte schuilplek; 

- via welke wegen kan het beste gevlucht worden; 

- wat zijn logische verzamelplekken; 

- welke bewoners hebben hulp nodig en hoe kan dat het beste geregeld worden; 

- op welke manieren kunnen de bewoners en toeristen het beste geïnformeerd worden. 
 

De werkgroep is eind juni begonnen en komt maandelijks bij elkaar tot eind december. De afgelopen 

bijeenkomsten is flink wat kennis opgedaan, doordat één van de bewoners in de werkgroep 

brandweerinstructeur en brandveiligheidsinspecteur is geweest. Met een psycholoog, ingenieur, 

projectmanagers en communicatiespecialisten is het een gemêleerd gezelschap, die lange discussies 

met heel veel koekjes niet uit de weg gaan. 
 

Een eerste opzet van het advies, gebaseerd op het Regionaal Incidentbestrijdingsplan, zal medio 

november met betrokken instanties worden besproken. De feedback uit dat gesprek zal in november 

en december worden verwerkt tot een definitief advies begin januari 2024. In december is er eerst 

nog een toetsing bij een klankbordgroep. Met het uitbrengen van dit definitieve advies wordt deze 

werkgroep beëindigd. Vervolgens is het aan de eerdergenoemde instanties hoe ze dit advies gaan 

verwerken in hun plan en communicatie naar burgers. De hoop is dat in de loop van 2024 de 

bewoners geïnformeerd worden over de definitieve vluchtscenario’s. Hoe en wanneer zal tegen die 

tijd gecommuniceerd gaan worden.  

 

Een grote natuurbrand rondom Austerlitz?  

Wat gaan we doen? 
 

Namens de werkgroep,  

Eric Fivet 
 Foto: Eric Fivet 
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PRIKKEL deadlines 
 

2024-1: 24 januari 

2024-2: 15 mei 

2024-3: 02 oktober 

 

 

 

 

 

 

 

Foto’s: Redactie / Flyer: Slotstad RTV 
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Foto’s: Avondvierdaagse Austerlitz & Redactie / Afbeelding: Pixabay.com 
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BERICHT VAN 

SINTERKLAAS 

Lieve kinderen, ik ben binnenkort weer in Austerlitz, heur! 
 

Als in Spanje de blaadjes van de bomen vallen, wordt de Sint ieder jaar een beetje onrustig. Zal het 

allemaal wel goed komen? “Wat bedoelt u dan Sint?” vraagt Piet. “Nou, of we op tijd onze spulletjes in 

orde hebben? Is de boot opgepoetst, de cadeautjes op tijd ingepakt, de pepernoten goed bruin gebakken 

en nog veel meer dingen?” Dat zijn zaken waar de Sint zich af en toe wel zorgen om maakt, heur! 
 

Dan zegt Piet: “Nou Sint, dat hoeft niet hoor, dat komt best voor elkaar! U heeft toch heel veel hulp van 

ons? De hulppieten staan ieder jaar toch voor u klaar.” Sinterklaas knikt met zijn witte hoofd. “Ja, dat is 

zo Piet, ik moet daar gewoon op vertrouwen en niet gaan zeuren. Wat ik wel moet doen, is het schrijven 

van een brief voor De Prikkel in Austerlitz. De kinderen moeten toch weten wanneer we in hun dorp 

komen?” Maar dan stelt Piet de Sint weer gerust: “Dat is óók al bekend Sint!  

Dat is op zaterdag 25 november, het staat al een tijdje in uw agenda. Dus dat is ook geregeld!” 

 

Sint sputtert nog een beetje. “Maar hoe gaan we dat dan allemaal in dat leuke dorpje doen?”  

De Hoofdpiet legt het geduldig uit. “Nou Sint, dat krijgen de ouders en de kinderen allemaal nog te 

horen. Maar zover zijn we nog niet. We moeten er eerst voor zorgen dat de spulletjes die we mee gaan 

nemen, hier in Spanje straks keurig bij de boot komen te staan om ingeladen te worden.” 

“Nou Piet, je hebt mij echt gerustgesteld. Je bent een heel goede steun voor de Sint, ik heb daar nu alle 

vertrouwen in, dat komt best voor elkaar. Ik ga nu even kijken bij mijn paard Ozosnel want ik geloof dat 

hij aan het hinniken is.”  

 

Foto: Redactie / Afbeeldingen: Pixabay.com 

Tot gauw lieve kinderen 

van Austerlitz! 

 

Sinterklaas 
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5 jaar 

Ouwekamp, ons eetcafé 
Wij Austerlitzsers hebben het weer geflikt! 

Op een mooie nazomerse dag in september liep heel Austerlitz uit om samen een feestje te vieren 

bij Ouwekamp, ons eetcafé. Angèle Welting, wethouder van Zeist, ontving als eerste het 

stripverhaal over het ontstaan van Ouwekamp uit handen van Jan Smelik, bestuurslid van de 

Vereniging Ouwekamp. Hij overhandigde haar de strip met een stralende glimlach die de trots 

van de Austerlitzse gemeenschap weerspiegelde. 
 

Een plek voor iedereen 

Het deed de wethouder zichtbaar goed te zien dat alle lagen van de Austerlitzse gemeenschap 

ruim vertegenwoordigd waren. Jong en oud vierden samen deze mijlpaal. Voor nieuwe bewoners 

was het maar moeilijk voor te stellen dat, wat nu zo vanzelfsprekend onderdeel uitmaakt van de 

Austerlitzse gemeenschap, vijf jaar geleden nog ondenkbaar was. 
 

Met recht een mijlpaal 

Want Ouwekamp is natuurlijk niet zomaar een eetcafé. Het is een maatschappelijke onderneming, 

een burgerinitiatief zonder enig winstoogmerk. In een tijd dat het ene na het andere Austerlitzse 

eetcafé failliet ging, nam de Vereniging Ouwekamp dit initiatief. De leden van de vereniging zijn 

voor de volle 100% eigenaar van Ouwekamp. Zij vormden het startkapitaal en het financiële 

vangnet dat nodig was voor de start én het voortbestaan van het café. Naast de leden staken ook 

talloze vrijwilligers er tijd en energie in om Ouwekamp tot een succes te maken. Zonder deze 

grote betrokkenheid en tomeloze inzet kan Ouwekamp, ons eetcafé, gewoonweg niet bestaan.   
 

Stripverhaal 

Jan Smelik benadrukte dat de weg naar dit jubileum er één van vallen en opstaan was. Maar hoe 

sterker de vereniging, hoe steviger het eetcafé verankerd wordt in de Austerlitzse samenleving. 

Nog lang niet iedereen kent het verhaal achter Ouwekamp. Daarom viel het stripverhaal ook bij 

alle Austerlitzsers op de deurmat. Het vijfjarig bestaan van Ouwekamp was niet alleen een viering 

van het verleden, maar tevens een uitnodiging om deel uit te maken van dit bijzondere stukje 

Austerlitzse geschiedenis. Samenwerking en betrokkenheid vormen de sleutel tot nog vele 

succesvolle jaren voor Ouwekamp, ons eetcafé. 
 

Nog geen lid? Word lid! 

Ouwekamp is vooral voor Austerlitzsers en door Austerlitzsers.  

Ga naar ouwekamp.nl/lid-worden of vul een inschrijfformulier in bij Ouwekamp. 

 

Lidia van den Eijnde 

Foto: Ouwekamp, ons eetcafé 
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Op 30 augustus begon het nieuwe schaakseizoen met onze tien 

leden. We zijn nog steeds een kleine club en hebben er graag 

nieuwe leden bij. Hoe meer zielen hoe meer vreugd. Bovendien 

zorgen meer leden ervoor dat de variatie aan tegenstanders 

groter wordt.  
 

Op woensdag 13 september trapten wij de opening van de 

lustrumfestiviteiten van Ouwekamp, ons eetcafé af met een open 

schaakavond op het Dorpsplein en het terras van ons ‘honk’. Op 

het Dorpsplein hadden we weer het veld met de grote 

schaakstukken opgezet. Ouwekamp bood de bezoekers en de 

leden van Marengo een drankje en een hapje aan. We waren met 

een niet zo’n grote groep, maar het was gezellig en sfeervol, 

terwijl het langzaam donker werd. Ook op het terras werd 

geschaakt. Vorig jaar hebben we ook zoiets gedaan als onderdeel 

van het jubileum van Austerlitz’ Belang. We overwegen elk jaar op 

deze manier de opening van het seizoen te beginnen. 
 

Binnenkort pakken we ook de schaaklessen weer op voor onze 

junior leden die door Martijn van den Berg worden verzorgd. 

 

Woensdagavond is onze clubavond en spelen wij vanaf 19.30 

uur schaak in Ouwekamp, ons eetcafé! 

We loten per avond wie tegen wie speelt, dus er is geen formele 

competitie. De bedoeling is natuurlijk steeds met een zo’n groot 

mogelijke groep te schaken, maar er is geen druk om echt elke 

week aanwezig te zijn.  

 

Interesse gewekt? Bel of mail dan met: 

Jan Snijders  tel. 06 5372 1755  snijd188@planet.nl 

Charles Laurey tel. 06 1164 5012  charleslaurey@kpnmail.nl 

 

Zij kunnen je alles vertellen wat je op schaakgebied in Austerlitz 

wilt weten! 
 

Open Schaakavond

Foto’s: Schaakclub Marengo 
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Foto: Bert van Ginkel 

Het laatste bericht in de Prikkel over dit onderwerp is alweer twee jaar geleden. Maar eindelijk hebben 

we nieuws te melden. 

 

Even ter opfrissing van het geheugen….. 

Het Lokaal, ofwel de voormalige RK kerk, heeft veel voor het dorp betekend. Het is aan het dorp 

geschonken door de familie De Beaufort in 1895. Het is gebruikt als verenigingsgebouw, de 

voorloper van het dorpshuis, daarna als kerk en tenslotte weer als tijdelijke huisvesting voor het 

Dorpshuis. Maar het gebouw staat alweer drie jaar leeg. De eigenaar is nog steeds het Aartsbisdom 

Utrecht. Een poging om er tijdelijk Oekraïners in te huisvesten is door het bisdom tegengehouden. 

 

De betekenis van het gebouw is cultureel-historisch, niet architectonisch. De bestemming van Het 

Lokaal en de pastorie - het achterste pand aan de Schooldwarsweg - is gebonden aan 

‘maatschappelijke doeleinden’. De voormalige bank - het pand tegenover de Muziektent - heeft jaren 

geleden al de bestemming ‘wonen’ gekregen en is reeds verkocht. Het wordt op dit moment 

verbouwd. Het Lokaal is overigens bouwtechnisch in slechte staat. 

 

Nadat de RK parochie opgeheven werd, is geprobeerd voor het gebouw een andere maatschappelijke 

bestemming te vinden. Dat is tot op heden niet gelukt. Geleidelijk aan is toen het idee ontstaan om 

te kijken naar de mogelijkheden het gebouw om te bouwen tot studio’s voor jongeren in de sociale 

huursector, waarbij het Lokaal aan de buitenkant behouden zou blijven of iets gelijkends zou worden 

teruggebouwd. Toen is onze werkgroep gevormd en is een groep geïnteresseerde jongeren 

bijeengebracht. Ook is door de werkgroep een koopcoalitie gevormd bestaande uit KRKTR (de 

ontwikkelaar van de patio-zorgwoningen) en Woongoed, de woningbouwvereniging. 
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De gemeente Zeist heeft de kaders geschetst waaraan een plan zou moeten voldoen. Basis daarbij 

is de - door de Gemeenteraad vastgestelde - woonvisie. De wijziging van de bestemming van de 

pastorie als een bedrijfswoning naar vrijesectorwoning is alleen acceptabel in combinatie met de 

bestemming sociale jongeren woningen. In een latere fase is door de Gemeente aangegeven aan 

welke regels een bouwplan zou moeten voldoen. Dat heeft twee jaar geleden geleid tot een 

koopvoorstel aan het Aartsbisdom, waarbij de koopsom zo opgesteld was, dat sociale woningen 

mogelijk zouden zijn. Dat voorstel is door het bisdom afgewezen. Zij vonden het geboden bedrag 

veel te laag.  

 

En wat zijn de nieuwe ontwikkelingen? 

In december vorig jaar heeft de werkgroep en KRKTR een gesprek gehad met wethouder Angèle 

Welting. Daarbij werd duidelijk dat zij vasthield aan de kaders, zoals door haar voorganger 

meegegeven zijn, en dat zij de lange duur van de leegstand niet acceptabel vond. Zij heeft een 

gesprek gehad met het Aartsbisdom. Wij kregen door dat dat overleg positief was verlopen. Ook 

heeft de Gemeente aangedrongen op een gesprek met onze werkgroep. 

 

Op 19 september hebben Gertjan Vons en Jan Snijders een gesprek gehad met de heren Zuidam 

van het Aartsbisdom en Wiersum van Religieus Vastgoed. Dat gesprek is in goede sfeer verlopen. 

Ons is gebleken dat het Aartsbisdom nu inderdaad bereid is jongerenwoningen in de sociale sfeer, 

huur en koop, in de kerk te ontwikkelen, volgens de uitgangspunten van de Gemeente. Maar zij 

willen het project zelf ontwikkelen. Dat betekent dat KRKTR buiten de boot valt. Wij hebben hier wel 

een paar kanttekeningen bij: in onze opzet zouden de woningen uiteindelijk van Woongoed worden. 

Dat is nu van de baan en daardoor heb je minder grip op wat er met de huurwoningen gebeurt. Bij 

koop geldt dat nog meer. Verder denken zij aan huur en koop, allebei wel in de sociale sfeer. Maar 

bij huur denken zij dan wel aan de bovengrens van sociale huur. Of dat haalbaar is bij studio’s van 

de omvang (30-40 m2) vanwege het puntensysteem is de vraag. Zij denken aan sloop van de kerk 

en nieuwbouw, vanwege de slechte technische staat van het gebouw. Deze nieuwbouw zal dan in 

ongeveer dezelfde stijl als de naburige bebouwing op de Oude Postweg en het Dorpsplein gebouwd 

moeten worden. Dat was een mogelijkheid die ook al in ons voorstel zat.  

 

Wij hebben in het gesprek het volgende standpunt ingenomen: wij kunnen niet bepalen met wie het 

Aartsbisdom in zee gaat, zij zijn eigenaar. Ons beoogde doel was jongerenhuisvesting te realiseren, 

omdat daar veel vraag naar is in het dorp en het goed is voor het behoud van de vitaliteit van het 

dorp. Bovendien met behoud of terugbouw van de kerk aan de zichtbare buitenzijden om sociaal-

culturele redenen. Daar lijkt het nu van te komen en daarmee bereiken we de hoofddoelstelling van 

ons initiatief. We hadden graag ons eigen voorstel uitgevoerd, maar op een gegeven moment moet 

je je knopen tellen en dat hebben we gedaan. Ook is afgesproken, dat wij op de hoogte zullen 

worden gehouden met het oog op het draagvlak in het dorp. Afgesproken is dat de werkgroep 

binnenkort door het Aartsbisdom wordt uitgenodigd voor een gesprek. 

 

KORTOM: ER LIJKT BEWEGING IN TE KOMEN, WORDT VERVOLGD! 

 

                                               Met vriendelijke groet 

Jan Snijders 
                                               Werkgroep jongerenhuisvesting 

 

 
 

Afbeelding: Pixabay.com 
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Iedere week op maandagmiddag komen een aantal dorpsgenoten gezellig 

bij elkaar in de foyer van het Dorpshuis tussen 13.30 uur en ongeveer 16.30 

uur. Ooit is de groep begonnen als Austerlitz Kleurt. Het kleuren van allerlei 

mooie platen en prachtige mandala’s gebeurt nog steeds, maar er zijn andere 

creatieve activiteiten bijgekomen. Denk maar aan breien, haken, borduren, 

quilten, 3D-knippen van plaatjes, kaarten maken, kruiswoordpuzzels oplossen 

of lekker niets doen. En tegelijkertijd kletsen we over de toestand in de wereld 

en vooral over ónze wereld in Austerlitz.  Iedereen mag komen, ook als u geen 

handwerkachtige activiteit wilt doen. Er is geen ‘vaste’ begin- of eindtijd. 

Komen en gaan is vrij voor iedereen. Er zijn geen kosten aan verbonden, wel 

zijn de consumpties van het Dorpshuis voor eigen rekening. 

 

Zin om ook eens op maandagmiddag erbij te zijn? U bent van harte welkom!   

Tot nu toe zijn het vooral vrouwen die komen, maar mannen zijn natuurlijk ook 

welkom. Graag tot ziens op maandagmiddag in het Dorpshuis. 

 

Vorig jaar hebben vier dorpsorganisaties het initiatief genomen tot een project met de naam: 

Geen Armoede in Austerlitz! Afgekort: GAiA!  
 

Dankzij donaties van dorpsgenoten is er een speciaal SAS-fonds waarop Austerlitzsers een beroep 

kunnen doen. Als de (financiële) nood aan de man is, kan elk huishouden een aanvraag doen voor een 

gift van € 250,-. U kunt dit aanvragen via de website van Austerlitz Zorgt: 

https://tinyurl.com/aanvragen250  
 

Het enige dat wij van u willen weten is:  

• Voor wie is het geld bedoeld? 

• Waar wordt het aan besteed? 

• Waarom heeft u de gift nodig?  
 

Een vertrouwenscommissie van drie personen beoordeelt de aanvraag en bericht u hierover.  

Bij toekenning maakt SAS het geld direct aan u over. U hoeft de besteding verder niet te verantwoorden. 

 

Wilt u helpen? Doneer dan! 

Donaties voor GAiA! lopen via Stichting Austerlitz Samen (SAS). Dankzij de ANBI-status van SAS zijn 

donaties fiscaal - onder bepaalde voorwaarden - aftrekbaar. Maak uw donatie over naar IBAN-nummer 

NL85 RABO 0395 2732 34 en vermeld bij de overschrijving GAiA!, dan wordt het geld niet gebruikt voor 

andere activiteiten van SAS.  
Jan Smelik 

 

Geen Armoede in Austerlitz! 

Marja Kuiper 
Afbeeldingen: Pixabay.com 
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15 jaar 50+ tennistoernooien

Het is eind juni 2023. Gerard Versteeg, de organisator van dit evenement, blikt terug op deze vijftien 
jaar. Tijdens dit toernooi heeft hij aangekondigd, dat hij de organisatie gaat overdragen. Het afscheid 
is hartverwarmend. 
  

Het begon allemaal na mijn pensionering in 2006 als docent lichamelijke opvoeding aan de Katholieke 
Scholengemeenschap De Breul in Zeist. Klaas Klomp en Dirk van Nimwegen, beiden ook lid van SV Austerlitz, 
kwamen met enthousiaste verhalen uit Wilnis terug. Daar hadden zij een dagtoernooi tennis meegemaakt en 
zij vertelden hierover bij de groep senioren bij ons cluppie. Omdat ik toch niet kon stil zitten heb ik met mijn 
vriend Andries van Lunteren een plannetje bedacht. “Zouden we zoiets voor de sportvereniging Austerlitz 
kunnen organiseren?”  
In 2007 starten we met twee toernooidagen: de dinsdag voor de dames en de donderdag voor de heren. 
Ofschoon we toen slechts drie tennisbanen tot onze beschikking hadden, werd dit toernooi direct een groot 
succes. “Kunnen we volgend jaar ook niet een gemengd toernooi erbij organiseren?” was de volgende vraag 
bij de deelnemers en ook dat lukte het jaar daarop goed. Toen we later nog drie banen erbij kregen was het 
al snel ‘volle bak!’ Deze activiteit vormde een mooi groeimodel. Via affiches verspreid door onze eigen leden 
trokken we in de loop van de jaren veel enthousiaste tennissers uit de directe omgeving naar Austerlitz. Maar 
ook uit bijvoorbeeld Amstelveen, Nijmegen, Nunspeet, Tiel en Bussum kwamen de aanmeldingen binnen. Het 
werd vaak een dolle boel tijdens deze drie dagen, soms afgesloten met accordeonmuziek bij de prijsuitreiking 
met bitterballen. Dit werkte stimulerend bij de organisatie en deelnemers. 
 

Ik wil graag enkele voor mij opvallende punten uit die 15 jaren vermelden: 
- Het enthousiasme van de eigen leden om een bijdrage te leveren. De heren hielpen tijdens de 

damesochtend met de catering die onder leiding stond van Elly van der Noort die helaas op 86-jarige leeftijd 
dit jaar is overleden. Maar ook de helpende hand van de dames bij het toernooi voor de heren. 

- Vanaf 2007 ben ik de dag begonnen met een warming-up op muziek. Wat een enthousiasme bij de 
deelnemers! Daar kon bij deze groep 50-plussers geen dansles tegenop. Ja, ik blijf toch een ex-leraar 
lichamelijke oefening die zo’n activiteit op een verantwoorde wijze wil beginnen. 

- Het reünie-achtige karakter. Veel deelnemers kenden elkaar uit voorafgaande jaren. Er werd met elkaar 
druk gepraat en natuurlijk oude herinneringen opgehaald. 

- De gastvrijheid die onze sportvereniging Austerlitz jarenlang kon bieden. Veel deelnemers roemden onze 

accommodatie en kwamen graag het volgend jaar terug. 
- Ik merkte wel dat er de laatste jaren deelnemers afhaakten vanwege fysieke klachten. “Ja Gerard, we 

worden allemaal een dagje ouder” gaf een deelnemer aan. Ik hoop dat de komende jaren een jongere 
generatie senioren ‘het gat’ zal komen aanvullen en dat deze activiteit nog jaren op de agenda in onze 
regio blijft staan. 

Gerard Versteeg 

- Gelukkig hebben de leden Mieke van Veelen en Wim van Beek 
aangegeven het stokje in 2024 over te gaan nemen. Heel erg fijn 
dat zij hun schouders hieronder gaan zetten en voor de continuïteit 
gaan zorgen. 

 

Ik kijk met ontzettend veel plezier op deze vijftien jaar terug. Dank voor 
de vele schouders binnen de sportvereniging Austerlitz die deze 
toernooidagen hebben mogen dragen. 

 

Foto’s: Redactie & Gerard Versteeg 
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Hallo, wij zijn Saar en Lot Berends, 
 

Lot kennen jullie wel van alle eerdere jaren en Saar van 

de allereerste schoolredactie van de Pirapoleon. Lot is 

nu 12 jaar oud en Saar is 14 jaar. We zitten beiden op 

het CLZ (Christelijk Lyceum Zeist).  
 

Wij hebben het plan om PRIKKEL JEUGD te starten. 

Doe je mee? Het is drie keer per jaar en het is voor 

iedereen die niet meer op de basisschool zit, 

aangezien de basisschool al de schoolredactie heeft. 
 

We willen gaan praten over het skatepark dat hopelijk 

gaat komen, over SV Austerlitz, alle leuke/nieuwe 

dingen in Austerlitz en nog veel meer. Hou je van 

schrijven en wil je je aanmelden of heb je nog vragen 

mail dan naar: prikkeljeugd@gmail.com.  

Lot en Saar 

 

P E Z T W A A L F O E S 

P R T L N E E M E A S K 

I M I B C E P N I N C A 

R E L K U 2 S M R K H T 

A E R S K L 2 S S K I E 

P M E 1 N E C 0 U O J P 

O A T 2 0 E L T 2 Z F A 

L I S A A R O J R 4 T R 

E L U 3 2 0 2 D E O D K 

O 1 A 0 L 2 0 2 E U P D 

N T 4 N O L N O 4 E G S 

J N E I T R E E V E M D 

 

Zoek deze woorden: 

PIRAPOLEON 

AUSTERLITZ 

PRIKKELJEUGD 

TWAALF 

CLZ 

VEERTIEN 

SKATEPARK 

SPORTCLUB 

MAIL 

SCHRIJFT 

MEEDOEN 

ZUSSEN 

12 

14 

2023 

2024 
 

Maak van de overgebleven 

letters een zin. 

 

Antwoord: doe je met ons mee met de prikkel van 2023 2024 

Foto: Redactie 
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Viert Feest 
Op woensdag 20 september stond Bram weer bij het Dorpshuis. 

Na een rustige zomerperiode is dit een vertrouwde aanblik. 

Verschillende trouwe klanten zijn blij, dat hij tussen de middag 

en aan het eind van de woensdag hier weer aan de slag is. 

Vandaag heeft Bram een extra hulp. Zoon Duuk staat hem in 

alles terzijde. Duuk is zes jaar en zijn juf van De Pirapoleon heeft 

een studiedag. Duuk is handig, héél handig. Moeiteloos bedient 

hij de laadklep van de bus, vader Bram houdt een oogje in het 

zeil. Hij staat op het punt te gaan helpen, maar Duuk heeft het 

allemaal onder controle.  
 

“Heb je meer kinderen, Bram?” Het gezin van Bram en zijn vrouw 

heeft drie donderstenen, zoals hij dat zelf zegt. Kate, een meisje 

van negen, Duuk is dus zes en zijn jongste is Roos van drie. Zijn 

vrouw bakt af en toe ook mee, maar velen weten dat Laura 

Steenbeek ook regelmatig zijn rechterhand is. Zijn bedrijf werkt 

mobiel in het land. Op locatie bedient hij twintig tot vijfhonderd 

personen. In dat laatste geval huurt hij studenten in.  Hij staat 

op bedrijfsfeesten, een wijkfeest van een woningbouwvereniging 

of bijvoorbeeld bij een woonlocatie van gehandicapte zorg. Bram 

komt overal. 
 

In 2012 raakte hij geblesseerd. Hij was destijds sportinstructeur 

bij de Landmacht. Zes botsplinters in zijn enkel dwongen hem 

een nieuwe toekomst in te richten. Vanaf oktober 2013 is hij zijn 

bedrijf gestart. Geen dag is hetzelfde. Bram werkt met veel 

plezier, eigenlijk zeven dagen in de week. Er zijn rustigere 

perioden en dan kan hij dagen vrij plannen, want er is altijd wel 

wat te doen. Nu de kinderen groter worden, probeert hij dat te 

regelen.  
 

Bram staat vroeg op. Dan gaat hij sporten en erop uit met de 

hond. Dat is een kruising Drentse Patrijs met Labrador. Vroeger 

deed hij ook aan waterpolo en voetbal. Bram heeft veel aan de 

mensen van het Dorpshuis. Hij kan daar in de keuken de 

voorbereidingen doen en naderhand de afwas regelen. De 

mensen kunnen bij het Dorpshuis een drankje bestellen. Via 

Bastiaan, van slagerij Noordam, kan hij de gesneden spek 

inkopen. En de dames van de Buurtsuper verkopen zijn 

pannenkoekenmix. Deze beslagmix wordt gemaakt bij de Molen 

in Werkhoven en bevat Bram’s eigen specerijenmix. Kijk voor 

meer informatie ook eens op: www.bramspannenkoeken.nl.  
 

Uiteraard heb ik ook een pannenkoek met appel gegeten. Ik kan 

u zeggen: Héérlijk! Meerdere mensen nemen de bestelling mee 

naar huis. Alles wordt keurig verpakt. Bram, gefeliciteerd met 

jouw 2e lustrum! Wat ons betreft nog vele jaren! 

 Jetty Vegter 

Foto’s: Redactie 
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Na de lezing op woensdag 10 mei 2023 van Gerrit 

van der Vorst en Heleen bij ’t Vuur, over Joodse 

onderduikers in WO II in Zeist en Austerlitz, kwam 

veel nieuwe informatie naar voren. We kregen het 

verzoek om de lezing nogmaals te houden. 

Sommigen wilden het verhaal opnieuw horen, 

anderen hadden spijt dat ze er niet bij konden zijn. 

Na een snel en kort overleg was een nieuwe 

lezing een feit. De aankondiging stond al in de 

vorige Prikkel.  

Op 22 september werd de hernieuwde lezing 

gehouden. Ook deze keer was de zaal goed 

gevuld met geïnteresseerde en aandachtige 

mensen. De nieuwste gegevens waren erin 

verwerkt. Een stuk geschiedenis van Austerlitz 

werd verder ontrafeld. 

 

Tussen deze twee lezingen door heeft Stichting 

Lokaal Austerlitz aandacht besteed aan de Open 

Monumentendag. Het thema was ‘Levende 

Monumenten’. Voor Austerlitz is dat ingevuld met 

twee wandelingen door het dorp langs huizen met 

een betekenis voor de geschiedenis en een 

tentoonstelling in het Dorpshuis van historisch 

materiaal en boeken. De belangstelling was niet 

groot, maar de aanwezigen waren geïnteresseerd 

en gingen met voor hen nieuwe informatie weer 

huiswaarts. In het najaar zal een boekje ver-

schijnen met daarin drie wandelingen in en om 

ons dorp langs historische plekken die herinneren 

aan de Frans-Bataafse tijd en daarna. De juiste 

datum wordt nog bekend gemaakt. 

 

Voor het volgende jaar kan alvast gemeld worden 

dat het verslag van de opgravingen op het terrein 

van de huizen op de Keijenberg en op de plek van 

het Hart van Austerlitz af is. En er kan gemeld 

worden dat de onderzoekers de uiteindelijke be-

vindingen met de inwoners van Austerlitz graag 

willen delen. De datum moet nog bepaald worden. 

Houd in het voorjaar uw brievenbus, de poster-

plekken en onze website en Facebookpagina 

maar goed in de gaten. 

 

Als Stichting krijgen we steeds weer mooie 

voorwerpen geschonken evenals foto’s van 

vervlogen en interessante tijden. Al die gegevens 

maken dat de geschiedenis van Austerlitz meer 

en meer zichtbaar wordt. Duidelijk wordt het wel 

en wee van de verleden tijd. Dank voor alle zaken.  

 

 

 

 

 

Nieuws 
van 

Graag tot ziens bij één van onze komende 

activiteiten! 

 

Hans Nijman, Bert van Ginkel,  

Puck Steenhuizen en Marja Kuiper 
 

hansenwilnijman@planet.nl 

Tel. 0343 493 106 

www.lokaalausterlitz.nl 

www.facebook.com/StichtingLokaalAusterlitz 

 Foto: Stichting Lokaal Austerlitz 
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Zondagmiddag 5 november vanaf 15.30 uur 

gaan we in De Hoeksteen met elkaar zingen, 

wordt een verhaal verteld en knutselen we 

alvast een mooie lantaarn in elkaar voor Sint 

Maarten op 11 november. Trudy van Cafant 

heeft hiervoor al een heel leuk idee aan ons 

doorgegeven! 
 

Geef je tijdig op bij Trudy van de Lagemaat,   

tel. 06 2913 3276, zodat er voldoende 

materiaal aanwezig is voor iedereen. 

 

Zaterdagavond 11 november is het weer 

zover, dan starten we om 18.30 uur in De 

Hoeksteen met het verhaal van Sint Maarten. 

Alle kinderen uit Austerlitz zijn van harte 

welkom, samen met hun ouders, grootouders, 

vriendjes, vriendinnetjes, buren enz.  

Na het verhaal van Sint Maarten gaan de 

kinderen hun eigen rondje lopen in het dorp. 
 

Zet een kaars achter je raam als je het leuk 

vindt dat de kinderen aanbellen voor Sint 

Maarten. 

Trudy van de Lagemaat 

Afbeeldingen: De Hoeksteen 
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Als Stichting Dierentehuis Zeist e.o. (DTZ) vangen wij honden en katten uit ons verzorgingsgebied op. 
Dit gebied bestaat uit de gemeenten Bunnik, De Bilt, Houten, Utrechtse Heuvelrug, Woudenberg en 
Zeist. Naast de opvang van dieren heeft het DTZ ook een pension en dagopvang. Onze locatie is uniek. 
Het ligt langs de Woudenbergseweg aan de rand van het bos, waardoor er een prettige uitlaatomgeving 
voor de honden is. Bij ons Dierentehuis werken 7 medewerkers en 135 vrijwilligers. 
 

Het verzorgen en herplaatsen van de dieren die wij opvangen, kost veel geld. De Gemeenten uit ons 
verzorgingsgebied dragen hun steentje bij in de vorm van een vergoeding voor de wettelijke 
opvangtermijn van een zwerfdier. Daarna wordt het asiel eigenaar van de zwerfdieren en zijn de kosten 
voor verdere verzorging voor ons. Een deel van onze inkomsten halen wij uit plaatsing en afstand doen 
van dieren en uit de opbrengsten van het pension. Ook ontvangen wij soms legaten of nalaten-
schappen. Dat is echter niet genoeg om alle kosten te dekken. Daarom doen wij actief aan 
fondsenwerving in de vorm van het werven van donateurs en adoptie van verblijven.  
 

We hebben nog veel meer ideeën voor het verkrijgen van gelden, maar niet de capaciteit om die uit te 
voeren. Om deze activiteiten verder uit te breiden zijn we op zoek naar een enthousiaste bestuurder 
(onbezoldigd). Is je interesse gewekt? Stuur dan je CV met toelichting naar Charles Laurey, voorzitter: 
stichtingsbestuur.dtz@gmail.com. 
 
Namens Stichtingsbestuur Dierentehuis Zeist e.o.                       www.dierentehuiszeist.nl 

Peter Jutte  

Tel: 06 5057 7636 
 

Afbeeldingen: Dierentehuis Zeist & Pixabay.com 
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Kent u het gevoel, dat je bij bepaalde processen soms één stap vooruit doet en vervolgens weer 

vier achteruit? Toch zijn de onderwerpen van de Verkeerscommissie actueler dan ooit! We 

proberen u enigszins bij te praten.  
 

Momenteel zijn er steeds meer vragen over 

verkeer en aanverwante werkzaamheden. Laten 

we beginnen bij het fietspad langs de Austerlitzse-

weg. Vooral bij slecht weer hangen de takken zo 

laag, dat er een smal pad in het midden overblijft. 

Het leidt tot gevaarlijke situaties, vooral als het 

donker is. Inmiddels heb ik een ‘latrelatie’ met 

iemand van Staatsbosbeheer, die eerst het 

verkeerde pad van een paar takken heeft 

ontdaan. Hij vond het dus allemaal meevallen. Na 

een paar mails heen en weer begrijpt hij nu de 

problemen. Hij heeft afdeling Beheer opdracht 

gegeven. Dit is inmiddels alweer twee weken 

geleden… We blijven er achteraangaan. 

Dan alle werkzaamheden, die te maken hebben 

met het vervangen van de gas- en waterleiding. 

De mannen geven geduldig antwoord en veel 

bewoners houden ze goed in de gaten als ze in de 

buurt van bomen bezig zijn. Afgelopen periode 

stond er duidelijk een waterkraan open, het water 

stroomde de rioolput in. Misschien had u ook de 

neiging om een melding te doen. Door het gesprek 

met de mannen wordt duidelijk, dat het water moet 

blijven stromen, wanneer er niet gewerkt wordt. 

Dit is ter voorkoming van een bacteriële besmet-

ting. Regelmatig worden proefmonsters ter 

controle naar het laboratorium gestuurd. Pas na 

goedkeuring mag de grond teruggestort worden. 

Zo zijn er allerlei regels en daarom duurt het zo 

lang. 

 

De werkzaamheden gaan door tot de rotonde bij 

de N224. En allerlei zijstraten moet nog in 

behandeling genomen worden. We zullen nog iets 

geduldiger moeten zijn en elkaar niet inhalen bij 

de verkeerslichten, zoals op onderstaande foto.  

Austerlitz blijkt niet uniek te zijn. Het project loopt 

in Nederland tot 2028. Ondertussen gaat de 

Verkeerscommissie verder met het ontwerpen 

van een nieuw Integraal Verkeersplan. Inspiratie 

hebben we genoeg. In de toekomst veranderen 

allerlei normen en regels. De nieuwe parkeer-

notitie is uit, het verschil tussen gebiedsont-

sluitingswegen en erftoegangswegen zal duide-

lijker worden. En er zijn nieuwe ontwikkelingen in 

het dorp.  

 

Tenslotte hebben we een nieuwtje: Jan Willem 

Fröling komt de Verkeerscommissie versterken! In 

de volgende Prikkel zal hij zich voorstellen. We 

hebben zijn hulp hard nodig. Eveneens uw hulp! 

Denkt u binnenkort met ons mee? 

 

Austerlitz’ Belang 

Jetty Vegter 

Foto’s: Redactie 
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Kom Verduurzaamde  

Huizen Bekijken 

Duurzame Huizenroute Austerlitz 
Op 28 oktober en 4 november zijn er in heel Nederland verduurzaamde huizen te bekijken. In Austerlitz hebben we 

negen huiseigenaren bereid gevonden om hun huis open te stellen voor dorpsgenoten, die inspiratie op willen doen. 

Welke huizen je wanneer kunt bezoeken, lees je hieronder. Je hoeft uiteraard niet alle huizen te bezoeken, maar kies 

de huizen uit, die vergelijkbaar zijn met jouw woning of waar maatregelen zijn getroffen, die jij ook wilt nemen. Het 

gaat daarbij zowel om huizen die momenteel worden verduurzaamd en die al klaar zijn. Een aantal huizen is al van 

het gas af, anderen nog niet.  
 

 

Zie ook: https://duurzamehuizenroute.nl        Vragen of opmerkingen: info@austerlitzduurzaam.nl  

10.00 - 11.00 uur Gramserweg 83 (Jos van Looze-

noord). Goed geïsoleerde twee-onder-een-kap woning: 

Muren, dak (nieuwe dakpannen met isolatie), 25 

zonnepanelen, hybride warmtepomp, deels regen-

waterafkoppeling.  

11.00 - 12.00 uur Gramserweg 62 (Ivonne Koridon en 

Menno Boon). Vrijstaande jaren 30 woning: Redelijk 

goed geïsoleerd (allesbehalve spouwmuurisolatie), full 

electric lucht-water-warmtepomp als centrale verwar-

ming, warmtepompboiler voor warm tapwater, 

zonnepanelen en deels van het gas af. Regenwater is 

afgekoppeld en wordt opgevangen in 4 regentonnen. 

Restant regenwater stroomt met behulp van een wadi 

de bodem in.  

14.00 - 15.00 uur Marmontweg 22 (Ernestine de 

Groot). Regenwater afgekoppeld en wordt opgevangen 

in grote regentonnen, waterput, dakisolatie en hele 

huis vanaf de buitenkant geïsoleerd, HR++ glas, 

schuimbetonvloer met vloerverwarming.  

15.00 - 16.00 uur Marmontweg 16 (Merlijn Jacobs). 

Huis in verbouwing: Isolatie, zonnepanelen, mogelijk in 

combinatie met groen dak, douchewarmtewisselaar, 

vloerverwarming in aanleg en mogelijk ook een 

warmtepomp. 

 

10.00 - 11.00 uur Beaufortweg 12 (Vincent Drewes). 

Grondwarmtepomp onlangs aangelegd. Hele huis 

optimaal geïsoleerd. 

11.00 - 12.00 uur Waterlooweg 101 (Chantal).   

Regenwater afgekoppeld en infiltratiekratten. Woning is 

voorzien van triple glas. 

12.00 - 12.30 uur Gramserweg 86 (Emmy van Twist).  

Regenwaterafkoppeling, regenwateropvang in regen-

tonnen. Overtollig regenwater gaat naar een zinkput.  

14.00 - 15.00 uur Oude Postweg 99 (Remco Jutstra). 

Twee-onder-een-kap woning uit 1928. Met o.a.  

warmtepomp en warmtepompboiler, zonnepanelen, 

goede isolatie, waterbesparende regendouche met 

hergebruik van water. Geheel van het gas af. 

15.00 - 16.00 uur Oude Postweg 185 (Ronald 

Schellekens). Vrijstaande woning die momenteel wordt 

verbouwd. Beneden komt er naast wandverwarming ook 

vloerverwarming. Op de bovenverdieping komt wand- 

en plafondverwarming. Isolatie met kalkhennep (een 

natuurlijk materiaal). Isolatie is nog goed zichtbaar, 

omdat er nog niet is gestuct. Dat gebeurt vooral met 

leem en waar nodig met kalk. Voorbereiding voor 

grondgebonden warmtepomp (met alleen water, geen 

glycol). 

 

28 oktober: 4 november: 

Dit keer hebben we ook huizen opgenomen waarvan het regenwater 

niet meer op het riool wordt geloosd. Die zijn afgekoppeld, zoals dat 

heet. Afkoppelen is nodig want de Utrechtse Heuvelrug droogt uit. 

Onder onze prachtige natuur ligt een uniek en afgesloten watersysteem 

dat moet worden aangevuld met regenwater. Drinkwaterbedrijven 

pompen water uit de Heuvelrug op om drinkwater van te maken en in 

droge periodes pompen sommige mensen ook zelf grondwater op voor 

hun tuin. Veel regenwater dat op huizen en bestrating valt verdwijnt     

      

 
in de riolering, dat gaat dus niet goed. En daar kun je gemakkelijk wat aan doen! Jouw regenwater hoeft namelijk 

helemaal niet naar het riool. Vang het op of, nog beter, laat het terug de grond in lopen. Zo helpen we de waterstand 

herstellen. En dat hoeft helemaal niet moeilijk of duur te zijn. Laat je daarom tijdens de duurzame huizenroute 

inspireren door dorpsgenoten die al slim met hun regenwater omgaan. Van regenton tot wadi, van zinkput tot 

waterval. Jouw dorpsgenoten hebben het al gedaan. Ontdek tijdens deze gezellige route een oplossing, die past bij 

jouw tuin en budget en help mee de grondwaterstand op de Heuvelrug te herstellen. 

Foto’s: Austerlitz Duurzaam 
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Steeds meer mensen hebben financiële problemen doordat de energierekening de laatste jaren sterk is gestegen. 

Die energierekening kan in de meeste gevallen omlaag. Kijk op www.omlaagdiemeter.nu en neem de tips die daar 

staan ter harte. Wil je dat iemand je begeleidt bij het aanleren van nieuwe gewoontes of het nemen van kleine 

maatregelen, vraag dan een energiemaatje aan.  

Je kunt dat doen op diezelfde website www.omlaagdiemeter.nu/energiemaatje. Daar staat precies beschreven hoe 

dat in zijn werk gaat. Je geeft je op en je krijgt een energiemaatje uit Austerlitz. Bij Austerlitz Duurzaam zijn er 

inmiddels drie mensen die de training van Mijn Groene Huis hebben gevolgd en kunnen worden gekoppeld aan 

aanvragers uit Austerlitz. We kijken naar het gas- en elektriciteitsverbruik en of en hoe het verbruik omlaag kan. 

Er zijn ook materialen beschikbaar om eenvoudige maatregelen te nemen. Een klusser kan die aanbrengen als 

dat nodig is. Aarzel niet maar geef je op. Het kost niets en levert je zeker wat op. 

 

Wil je ook een lagere energierekening? 

 

Gezamenlijk energiebesparende maatregelen inkopen?  

 
Heb je ook plannen om je vloer, dak of spouwmuren te laten isoleren, of wil 

je een warmtepomp of zonnepanelen aanschaffen en wil je dat samen met 

anderen doen? Geef je op via  info@austerlitzduurzaam.nl.  Per onderwerp 

gaan we met geïnteresseerden in gesprek om te kijken of we gezamenlijk 

wat kunnen regelen en daarbij gebruik maken van elkaars kennis en 

ervaringen van anderen. Gezamenlijk inkopen levert vaak ook nog eens een 

financieel voordeel op. Samen selecteren we een twee of drie bedrijven die 

we vragen vrijblijvend offertes uit te brengen. Je maakt zelf de keuze of je 

de maatregel laat uitvoeren en door welk bedrijf je die laat uitvoeren.  

Het isoleren van spouwmuren zal niet meer voor de winter lukken in 

verband met de mogelijke aanwezigheid van vleermuizen. Maar na de 

winterslaap en de kraamperiode kan het wel weer. Kijk voor meer informatie 

op www/mijngroenehuis.nu/diervriendelijk-isoleren/natuurkalender/. Vloer- 

en dakisolatie kan het hele jaar door. Net als het plaatsen van zonnepanelen 

en warmtepompen. De lange wachttijden hiervoor zijn bij veel bedrijven 

flink geslonken. Dus stuur een mail naar info@austerlitzuuurzaam.nl als je 

mee wilt doen.  

 

Elke tweede woensdag van de maand tussen 16.00 

en 17.30 uur staan onze zeven vrijwilligers van het 

Repair Café, Marja, Gwen, Marian, Rogier, Reinout, 

Ernst en Emile, voor je klaar om kapotte apparaten te 

maken of naaiklussen te doen.  

Vaak lukt het om een apparaat te herstellen, soms 

ook niet. Goedkope moderne apparaten zijn vaak zo 

gemaakt dat ze niet te repareren zijn. Gelukkig gaat 

dat veranderen. Ook kapotte kledingstukken en 

andere naaiwerkjes zijn van harte welkom.  

 

Noteer de volgende data maar vast in je agenda: 

8 november, 13 december, 10 januari en 14 februari. 

Met het Repair Café proberen we de afvalberg te 

verkleinen. We repareren in principe gratis en je krijgt 

een kop koffie of thee aangeboden. Een vrijwillige 

bijdrage stellen we zeer op prijs. Die gebruiken we 

voor de koffie en thee en eens per jaar voor een lunch 

met onze vrijwilligers.  

 

Repair Café: iedere 2e woensdag van de maand in het Dorpshuis! 

Met dank aan Bas Wolvers  voor 

de tekst over het afkoppelen. 

Ton Melgers 
 

Foto & Afbeeldingen: Austerlitz Duurzaam 
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Tijdens het schrijven van dit stukje is het Kinderboekenweek. Er liggen veel mooie boeken in de 

winkels, zo ook bij onze Buurtsuper Van Dijk.  

De afgelopen tijd was in het nieuws, dat veel mensen de bibliotheken missen. Wat is het dan 

toch fijn, dat er in ons Dorpshuis ruimte is voor een aantal boekenkasten, waaruit iedereen 

boeken kan lenen! Deze boekenkasten zijn op initiatief van Austerlitz’ Belang geregeld. Jaren 

geleden zijn onze ‘eigen’ bieb en de bibliotheek bus verdwenen. Zelfs tijdens de bouw van het 

huidige Dorpshuis bleven de kasten met de boeken beschikbaar in het mooie boekenhuisje aan 

het Dorpsplein. 

Nu is er een ingebouwde boekenkast met ‘grote mensen’ boeken zoals thrillers, detectives, 

verhalen en streekromans. Maar er is ook ruimte voor puzzels. In de ‘losse’ kast, die tegen de 

wand van de school aanstaat, is ruimte voor allerhande kinderboeken: prentenboeken, 

voorleesboeken en zelf-leesboeken voor alle leeftijden. Op de hoogste plank in deze kast staan 

ook nog wat boeken voor volwassenen, die passen niet meer in de andere kast.  

De laatste tijd kunnen we de planken goed gevuld houden. Er worden momenteel veel boeken 

gegeven. Met z’n tweeën houden wij de kasten op orde en zetten we steeds weer ‘nieuwe’ 

boeken in de kasten. Er komen veel moderne boeken binnen. Hoe wij aan de boeken en puzzels 

komen? Die worden ingebracht door dorpsgenoten, dat is gewoon geweldig. Steeds weer 

krijgen we een belletje dat er boeken en/of puzzels voor de kasten zijn. Dat is de goede weg, 

want we willen niet dat er bij de boekenkasten zomaar dozen met boeken neergezet worden. 

Wij halen dan ‘oudere’ boeken eruit, zodat er voor de nieuwe boeken plek is en de kasten 

overzichtelijk blijven. Er is geen administratie, lenen kan en mag. Ook voor langere/onbepaalde 

tijd. Terugzetten kan iedere lener zelf doen, op ongeveer dezelfde plek als waar het ooit stond.  

Dit is in het kort de geschiedenis van de boekenkast/bieb in het Dorpshuis, 

toegankelijk voor iedereen. Nu de avonden weer langer worden en de tijd 

van binnen zitten er aankomt, is het lekker om te lezen of om te puzzelen. 

Kom kijken en ga gebruik maken van het aanbod mooie boeken en puzzels, 

voor jong en oud. Veel plezier toegewenst! 

 
Joke van Ooik   en   Marja Kuiper 

tel: 0343 491183                    tel: 06 2316 2723         

 

Afbeeldingen: Pixabay.com 
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Wat is het toch fijn om een Muziektent op het 

Dorpsplein te hebben! Dit jaar hebben we er diverse 

malen gebruik van gemaakt. Natuurlijk met 

Koningsdag, de intocht van de Avondvierdaagse en 

twee keer een Zomeravondconcert. Maar tijdens het 

Blaasfestival is de Muziektent helemaal het middel-

punt van dit dorpsfeest.  
 

Blaasfestival zondag 17 september 
Op de 3e zondag van september werd dit jaar voor 

de 31e keer het Blaasfestival georganiseerd. Het zou 

een prachtige zomerdag worden, maar op zondag-

ochtend waren er toch buien. Het weerhield ons er 

niet van om alles buiten op te bouwen, het zou 

’s middags droog moeten zijn. En dat was het 

gelukkig ook, al was de zon wel afwezig helaas.  

De kramen van de rommelmarkt stonden toch 

redelijk vol met tweedehands spullen en we hebben 

aardig wat kunnen verkopen. De goede spullen, 

zoals serviesgoed en kleding die na afloop over zijn 

gebleven, zijn naar de kringloopwinkel of het Leger 

des Heils gegaan. De overgebleven boeken worden 

ook altijd nog bekeken door Joke van Ooik. Ze 

worden bewaard voor volgend jaar of komen in de 

boekenkast in het Dorpshuis terecht. 
 

Rinus van Essen en Karel de Blom werden nog even 

in het zonnetje gezet voor hun jarenlange inzet voor 

het Blaasfestival. Rinus presenteert het festival nog 

steeds en Karel heeft jarenlang op de Skottel Braai 

van alles gebakken voor de heerlijke broodjes. 
 

Maar het draait natuurlijk om muziek deze dag. 

Helaas waren er wat afzeggingen van muziekbands, 

maar de twee aanwezige dweilbands, DAD Barst Los 

en ’t Lopend Vuurtje, maakten er een feestje van. 

Tussendoor even ‘bijkomen’ met heerlijke Egerländer 

muziek van de Eemlander Blaaskapel en de zoete 

klanken van Wijkorkest De Noordooster uit Utrecht.  
 

De verloting was dit jaar ook een succes, onze loten 

waren snel verkocht, er waren mooie prijzen te 

winnen. Het eten en drinken werd ook nu weer 

uitstekend verzorgd door het Dorpshuis. Dit keer 

voor het eerst met statiegeld glazen. Voor € 1,- 

kreeg je je drankje in een mooi plastic glas. Na afloop 

leverde je het glas weer in en kreeg je het statiegeld 

terug. Dit scheelde in vergelijking met voorgaande 

jaren een hele berg afval en veel minder opruimwerk! 

Dat hadden we al veel eerder moeten doen. 
 

 

& 

Foto’s: Erica 



_____________________________________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________________                            _______ 

 
55 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Najaarsconcert zaterdag 11 november 
Nu kijken we vooruit en zijn we druk bezig om ons programma voor 

11 november in te studeren. Bij dit concert is een solist aanwezig: 

Trompettist Olaf Schipper zal in diverse muziekstukken met zijn 

trompet, cornet of bugel van zich laten horen. U zult versteld staan 

van het nummer Green Hornet Theme uit de film Kill Bill. Razendsnel 

zal Olaf zijn noten ten gehore brengen.  

Met onze muzikale klanken willen wij tijdens dit concert onze 

bijzondere gast, Burgemeester Janssen, bedanken voor zijn 

jarenlange enthousiasme, support en steun. Wij hebben gevraagd 

naar zijn muziekwensen en geprobeerd daar zoveel mogelijk aan te 

voldoen. Het is een mooi gevarieerd programma geworden, voor 

ieder wat wils. Kom ook gezellig naar het Dorpshuis deze avond. 

Het concert begint om 20.00 uur, is gratis toegankelijk maar let op: 

vol-is-vol!  
 

Muzieklessen 

Wij zijn ook trots op onze drie jonge trombonisten. U heeft ze tijdens 

het Blaasfestival in actie kunnen zien. Zij mochten met DAD 

meespelen, dat kunt u zien op de voorkant van deze Prikkel en de 

foto’s bij dit artikel. Fantastisch om te zien hoe zij in deze groep 

enthousiaste muzikanten werden meegenomen! Om muzieklessen 

toegankelijk te maken voor iedereen heeft Erica nu zelf een 

muziekdocent ingehuurd die lessen verzorgd in ons Dorpshuis. Zo 

hoeven leerlingen niet meer naar Zeist en is de drempel een stuk 

lager geworden. Muziekdocent Michiel de Boer heeft plek om meer 

leerlingen te begeleiden. Hij geeft les in diverse blaasinstrumenten 

zoals trombone, trompet, bugel, bariton of hoorn. Neem hier eens 

een kijkje: www.koperblazen.nl. 

De jeugd heeft de toekomst, maar ook volwassenen kunnen muziek-

lessen in het Dorpshuis volgen! Heeft u interesse om muziekles op 

een koperen blaasinstrument te krijgen?  Kijk dan voor meer infor-

matie op www.fanfarecorpserica.nl/muzieklessen of stuur een mailtje 

met uw vragen naar: antje@fanfarecorpserica.nl. 
 

Binnenkort starten we ook op de Pirapoleon weer met een 

muziekproject. Wellicht dat na afloop van dit project er nog meer 

enthousiaste kinderen deze mooie hobby willen gaan oppakken. 

Erica kan wel wat jeugdleden gebruiken, hoe meer er zijn, des te 

fijner het voor de jeugdleden zelf is. 
 

Tijdens het Winterfeest op 14 december maken wij Kerstmuziek. We 

begeleiden niet alleen de meezingnummers van het Winterkoor, 

want vanuit de Muziektent – daar is ie weer – zullen ook gezellige 

Kerstmedley’s te horen zijn. 
 

Verder hebben we ons Nieuwjaarsconcert op zondag 14 januari 

2024 in de planning. En de datum voor ons Voorjaarsconcert is ook 

al geprikt: zaterdag 13 april.  
 

Op 10 oktober hebben wij de cheque van de RaboClubSupport actie 

in ontvangst mogen nemen met een bedrag van € 784,42. 

Hier zijn wij ontzettend blij mee! Wij gaan dit gebruiken voor onze 

jeugdmuzieklessen. Als u op ons gestemd heeft: Hartelijk dank! 
 

Graag tot ziens bij onze activiteiten!  

 

 

mailnaar@fanfarecorpserica.nl 

www.fanfarecorpserica.nl 

 

Antje van de Brug  

          en Hanneke Phielix 
Foto’s: Erica 
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Wanneer Activiteit Locatie Georganiseerd door 

21-okt Op zoek naar paddenstoelen Dorpshuis 10.00 uur Gilde Zeist 

28-okt Duurzame Huizenroute Austerlitz v.a. 10.00 uur: Gramserweg 83 Austerlitz Duurzaam 

4-nov Duurzame Huizenroute Austerlitz v.a. 10.00 uur: de Beaufortweg 12 Austerlitz Duurzaam 

5-nov Kom-in-de-Kring: Lampion maken voor St. Maarten De Hoeksteen 15.30 uur De Hoeksteen 

11-nov Sint Maarten De Hoeksteen 18.30 uur De Hoeksteen 

11-nov Najaarsconcert Dorpshuis 20.00 uur Fanfarecorps Erica 

12-nov Herfstwandeling Austerlitz (staatsbosbeheer.nl) Beauforthuis 14.00 uur Staatsbosbeheer 

22-nov Landelijke verkiezingen Stembureau in Dorpshuis Gemeente Zeist 

25-nov Sinterklaasintocht Dorpsplein/Dorpshuis in de ochtend Austerlitz' Belang 

6&7-dec Repetitie Winterkoor t.b.v. Winterfeest 14-dec. Dorpshuis 19.30 uur Winterkoor/Erica 

10-dec Winterwandeling: Landgoed Noordhout Dorpsplein 10.00 uur (€ 2,50 p.p.) Gilde Zeist 

13-dec Combi-concert: Cantiamo-Zeister Mannenkoor St. Josephkerk te Zeist Gemengd koor Cantiamo 

14-dec Winterfeest Austerlitz Dorpsplein v.a. 17.00 uur AB/Koor/Erica/Hoeksteen 

17-dec Kerstzangdienst m.m.v. Cantiamo Nieuwe Kerk te Zeist Gemengd koor Cantiamo 

17-dec Kerst-Doe-Markt De Hoeksteen …. Meisjesclub 

7-jan Winterwandeling: Bornia-Heidestein (geen honden) Dorpsplein 10.00 uur (€ 2,50 p.p.) Gilde Zeist 

14-jan Nieuwjaarsconcert Dorpshuis 11.30 uur Fanfarecorps Erica 

24-jan Deadline Prikkel 2024-1 de.prikkel@austerlitzbelang.nl Redactie De Prikkel 

4-feb Winterwandeling: Landgoed Den Treek-Henschoten Dorpsplein 10.00 uur (€ 2,50 p.p.) Gilde Zeist 

3-mrt Winterwandeling: Rondom het Beauforthuis Dorpsplein 10.00 uur (€ 2,50 p.p.) Gilde Zeist 

13-apr Voorjaarsconcert Dorpshuis 20.00 uur Fanfarecorps Erica 
    

Terugkerende activiteiten: 

maandag Gymnastiek/meer bewegen voor ouderen Dorpshuis 10.00-11.00 uur Austerlitz Zorgt 

maandag Wandelgroep  Dorpsplein 11.30 uur Dorpsondersteuner 

maandag Austerlitz Creatief & koffiemiddag Dorpshuis 13.30-16.00 uur Austerlitz Zorgt 

maandag Meisjesclub Dorpshuis 18.45-19.45 uur Meisjesclub Austerlitz 

maandag XCO Outdoor training: xco.austerlitz@outlook.com  Gramserweg 5 om 19.30 uur Manon Ruiter 

maandag Zangrepetitie Cantiamo Dorpshuis 20.00-22.00 uur Cantiamo, gemengd koor 

maandag Volleybal Dorpshuis 's avonds Volleybalvereniging 

dinsdag Bridge Dorpshuis 19.30-22.30 uur Bridgeclub Austerlitz 

dinsdag Dammen  Dorpshuis 's avonds Damclub Austerlitz 

woensdag Repair Café: iedere 2e woensdag v/d maand Dorpshuis 16.00-17.30 uur Austerlitz Duurzaam 

woensdag Snackdag Dorpshuis (bestellen via 0343-491376) Dorpshuis tot 19.00 uur Dorpshuis HvA 

woensdag Schaken in Ouwekamp, ons eetcafé Ouwekamp 19.30-22.00 uur Schaakclub Marengo 

woensdag Biljarten Dorpshuis 's avonds Biljartclub 

donderdag Gymnastiek/meer bewegen voor ouderen Dorpshuis 10.45 uur Austerlitz Zorgt 

donderdag Badminton Dorpshuis 's avonds Badmintonclub WIK 

donderdag Muziekrepetitie Erica Dorpshuis 19.30-22.00 uur Fanfarecorps Erica 

vrijdag XCO Outdoor training: xco.austerlitz@outlook.com  Gramserweg 5 om 9.00 uur Manon Ruiter 

vrijdag Snackdag Dorpshuis (bestellen via 0343-491376) Dorpshuis tot 19.00 uur Dorpshuis HvA 

zondag Kerkdienst Protestantse Gemeente  De Hoeksteen 10.00-11.00 uur PG De Hoeksteen 

  

Mist er een activiteit? Geef dit dan 

voor de volgende Prikkel door via: 

De.prikkel@austerlitzbelang.nl 

 

www.dorpshuis-austerlitz.nl/verenigingen/ 

www.austerlitzzorgt.nl 

www.hoeksteen-austerlitz.nl 
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COLOFON 
BESTUUR AUSTERLITZ’ BELANG 

Voorzitter – Martijn Hartman-Maatman 

Marmontweg 45, 3711 BH 

tel. 0343-755652 
 

Secretaris – Gusti Smulders 

Oude Postweg 232, 3711 AP 

tel. 0343-225027 
 

Penningmeester – Jouke Numan 

Dirkje van Barneveldweg 5, 3711 CB  
 

Chris de Bruijn 

Hubertweg 31, 3711 CE 
 

Remco Jutstra 

Oude Postweg 99, 3711 AD 
 

Hester Storsbergen 

 

ERELEDEN 

W.J. Oerlemans 

A.C.M. (Gusti) Smulders 

J.A.C. Snijders 

H.A. van der Vegt 

G. van Wandelen 

G.T. de Zeeuw 

De Vereniging Austerlitz’ Belang is opgericht 

op 10 november 1945 en ingeschreven bij  

de Kamer van Koophandel te Utrecht onder  

nummer 40477997. 

 

REDACTIE DE PRIKKEL 

Hanneke Phielix 

Jetty Vegter 

VOLGENDE DEADLINE: 24 januari 2024  
Verschijningsdatum is rond 10 februari 2024 

 

Kopij aanleveren kan via deze mailadressen: 

de.prikkel@austerlitzbelang.nl 

Prikkelredactie@outlook.com 
 

Lees De Prikkel online en helemaal in kleur: 

www.austerlitzbelang.com/de-prikkel  

 

De Prikkel is een uitgave van Vereniging 

Austerlitz’ Belang 
 

Woont u in Austerlitz en bent u nog geen lid?  

U kunt zich aanmelden bij het secretariaat via 

info@austerlitzbelang.nl. 

 

Het lidmaatschap bedraagt € 15,- per jaar. 

 

Het lidmaatschapsgeld wordt via een automatische 

incasso geïnd, maar een gift kunt u direct overmaken 

naar bankrekeningnummer NL 82 INGB 0000 562 502 

t.n.v. Vereniging Austerlitz’ Belang. 
 

Voor meer informatie: www.austerlitzbelang.com. 
 

Problemen met de bezorging van De Prikkel of een 

verhuizing/gewijzigd mailadres doorgeven? 

Meld dit via: info@austerlitzbelang.nl  

of bel 0343-225027. 

 

Digitale Prikkel niet ontvangen  

in uw Postvak IN? 

Kijk dan even in uw Spam of  

Ongewenste mail map! 

 

Verdachte situatie of hulp nodig? Spoedeisend? 
Politie: 0900 8844   /   Brandweer: 0900 0904 Bel 112 

 

Verdachte situatie of spoedeisend 112 
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